
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ
DURUŞMA TUTANAĞI

DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 06/06/2017
CELSE NO : 46.

BAŞKAN : Ali İhsan HORASAN  95147
ÜYE : Arif ATANIAN  119220
ÜYE : Ayçin SAYLIK  194892
CUMHURİYET SAVCISI : Mehmet YEŞİLKAYA 104746
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları, tanıklar Cengiz Özer, Arif Sarıkaya, Abdullah Öztürk, İsmail Bayseç'in 
hazır oldukları görüldü. Sırası geldiğinde çağırılmak üzere duruşma salonu dışına alındılar.

Belirli gün ve saatte 46. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali Fuat YILMAZER ve Ramazan AKYÜREK'in bağlı bulundukları 

ceza infaz kurumundan getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.
Başka suçtan hükümlü sanık Yasin HAYAL'in Tekirdağ 2 No'lu F Tipi Yüksek Güvenlikli 

Kapalı Ceza infaz Kurumunda, Başka suçtan hükümlü sanık Ogün SAMAST'ın Kocaeli 2 No'lu F 
Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza infaz Kurumunda, başka suçtan tutuklu sanık Mehmet Ali 
ÖZKILINÇ'ın Ordu E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, başka suçtan tutuklu sanık Özkan 
MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları 
görüldü.

Sanık Reşat Altay müdafi Av. Orhan EKİNCİ geldi,
Sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. Emine KURT geldi,
Sanık Ali Poyraz müdafii Av. İsmet ÖZTÜRK geldi, 
Tutuksuz sanıklar Faruk SARI ve Reşat ALTAY geldiler,
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU ve Av. Hülya DEVECİ geldiler, başka 

gelen olmadı.
Açık yargılamaya devam olundu.
Gelen evrakların okunmasına geçildi.
44. celse (4) numaralı ara kararı gereğince, 
Sanık Yılmaz Angın için Altınordu İlçe Emniyet Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının 

geldiği, aranmaya devam edildiğinin bildirildiği anlaşıldı. 
Sanık Muhittin Zenit müdafii Av. Gönül Songur'un UYAP üzerinden mahkememize 

göndermiş olduğu 02/06/2017 tarihli dilekçesiyle, müvekkili adına kayıtlı ve kullanımında olan cep 
telefonu hattının uydurma gerekçeler gösterilerek teknik takibe alındığını, bu suça katılan kamu 
görevlileri hakkında şikayette bulunduğunu, sanıklar hakkında bu ve benzer eylemleri sebebiyle 
Mahkememizdeki iş bu kamu davasında müvekkili olan sanık Muhittin Zenit'in müdahilliğine 
karar verilmesini talep ettiği anlaşıldı. 

Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii Av. Büşra Burçe Avcı'nın bugünkü duruşmaya 
katılamayacağına ilişkin mazeret dilekçesi gönderdiği anlaşıldı. 

 Başka suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın açık görüşü olması nedeniyle Eskişehir H Tipi 
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Kapalı Ceza İnfaz Kurumu ile SEGBİS bağlantısının sağlanamadığı anlaşıldı.
SEGBİS kaydına 10:49 itibariyle başlandı.
Bu sırada sanık Ahmet İlhan Güler (11:21), sanık Mehmet Ayhan müdafii Av. 

Hüseyin Güner (11:50) ve sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan'ın (11:53) 
geldikleri görüldü, mahsus yerlerine alındılar.

Halen başka suçtan Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda bulunan sanık 
Şükrü Yıldız'ın SEGBİS aracılığıyla hazır olduğu görüldü. (11:34)

MAHKEME BAŞKANI: Evet, kayda başladık. Tanık Cengiz Özer duruşma salonu 
dışından mübaşir aracılığıyla çağrıldı, huzura alındı. Aldın mı kimliğini?

ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: ( ??? 00:22 Anlaşılamadı)
MAHKEME BAŞKANI: Buradaymış kimliği. Huzura alındı, kimlik tespitine geçildi; 

Cengiz Özer, Emin ve Elfis oğlu, Kandıra, 03/11/1967 doğumlu, Artvin, Şavşat, Meydancık köyü 
nüfusuna kayıtlı. Doğru mudur?

TANIK CENGİZ ÖZER: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Adresini alalım, yazdın mı? Adresini alalım.
TANIK CENGİZ ÖZER: Şükrü Balcı Polis Meslek Eğitim Merkezi Müdürüyüm efendim. 

Birinci sınıf Emniyet Müdürüyüm.
MAHKEME BAŞKANI: Şükrü Balcı Polis Meslek Eğitim Merkezi Müdürlüğünde mi, 

orada müdür müsünüz?
TANIK CENGİZ ÖZER: Oranın müdürüyüm efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Burada mı, İstanbul mu, neresi?
TANIK CENGİZ ÖZER: İstanbul. Florya, Bakırköy, İstanbul.
MAHKEME BAŞKANI: İlçesini de söyleyin.
TANIK CENGİZ ÖZER: Bakırköy/İSTANBUL.
MAHKEME BAŞKANI: Adresinde müdür olarak görev... Öyle yazdık tamam adresini o 

şekilde yazdık, tamam. Oku haklarını.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL:  5271 S. CMK’nın 53. maddesi gereğince, tanığa 

dinlenmeden evvel gerçeği söylemesinin önemi, gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık 
suçundan cezalandırılacağı, doğruyu söyleyeceği hususunda yemin edeceği, hakim izni olmadan 
mahkeme salonunu terk edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48. maddesi 
gereğince kendisini veya CMK’nın 45. maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına 
uğratabilecek nitelikte sorulara cevap vermekten çekinebileceği hatırlatıldı. 

MAHKEME BAŞKANI: Cengiz Özer, bildiğini dosdoğru söyleyeceğine namusun ve 
vicdanın üzerine yemin eder misin?

TANIK CENZGİZ ÖZER: Yemin ederim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Ederim, dedi. Hrant Dink'in öldürülmesi, maktul Hrant Dink'in 

öldürülmesi olayıyla alakalı kamu görevlilerinin ihmali hususunda yargılamamız devam etmekte, 
davamızın konusunu bu oluşturuyor. Seninle alakalı olarak da sanıklarımızdan Muhittin Zenit'in 
Bayburt'ta görevliyken Trabzon'a gitmesi cinayet akabinde, orada bir görüşme yapmanız, tekrar 
geri gelmeniz vesair hususlar var bununla alakalı bilgini, görgünü veyahut başkaca bildiğin 
birşeyler varsa bununla alakalı çağırdık. Nedir bilginiz, beyanınız?

TANIK CENGİZ ÖZER BEYANINDA: Efendim, bahse konu olay günü olayı 
televizyondan ve Muhittin Zenit'ten öğrendim. Rahmetli Hrant Dink'i daha önce duymamıştım, 
tanımıyordum o gün öğrendim. Saatlerde, tarihlerde yanılabilirim efendim ancak aynı gün olabilir 
akşam ya da ertesi günü. Trabzon ilinden, İstihbarat Şubesinden bir talep oldu, Muhittin Zenit'in 
daha önce Trabzon ilinde İstihbarat Şubesinde görev yaptığı, 5-6 ay herhalde Bayburt iline geleli, 
tam süre olarak yanılabilirim.

MAHKEME BAŞKANI: Siz Bayburt'ta göreviniz neydi, onu da açıklayın kayıtlara geçsin.
TANIK CENGİZ ÖZER: İstihbarat Şube Müdürüydüm.
MAHKEME BAŞKANI: İstihbarat Şube Müdürüydünüz. Trabzon'dan kim talepte 

bulundu sizden? Şube Müdürlüğü olarak mı, emniyet müdürlüğü mü?
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TANIK CENGİZ ÖZER: Şube Müdürlüğü olabilir efendim, şube müdürü hatırladığım 
kadarıyla İstihbarat Şube Müdürümüz. 

MAHKEME BAŞKANI: Sizi mi aradı, nasıl yaptı talebini?
TANIK CENGİZ ÖZER: Evet, bizi arayıp, beni arayıp, olay, Muhittin de aranmış, yalnız 

Muhittin'i kim aradı hatırlamıyorum şu an. Olayla ilgili daha önce çalışma yapıldığını, Muhittin'in 
de bu çalışmalarda yer aldığını, ev, işyeri ve adreslere, şahıslara yönelik operasyon yapılacağını o 
yüzden Muhittin'in bilgisine ihtiyaç duyduklarını bana iletti.

MAHKEME BAŞKANI: Şifahen değil mi?
TANIK CENGİZ ÖZER: Şifahen efendim, doğrudur. Ben de İl Emniyet Müdürümüze 

konuyu arz ettim. Daha sonra şubemizde başka bir görevli ve araçla birlikte Muhittin'i Trabzon 
iline yolladık efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Resmi olarak bir yazışma oldu mu Trabzon'dan size?
TANIK CENGİZ ÖZER: Yazı olarak olmadı, görev defterimize kaydederek yolladık 

efendim. Daha önceleri yıllık olarak aldığımız çevre illere yönelik yapılan çalışmalarda...
MAHKEME BAŞKANI: Yani siz re'sen bir tasarrufta bulundunuz, görev defterine 

kaydederek gönderiniz bu şekilde...
TANIK CENGİZ ÖZER: Tabi onaylar alınarak genelde çevre illere çalışmalarda yıllık 

onayla yapılıyor efendim uygulama olarak...
MAHKEME BAŞKANI: Anladım.
TANIK CENGİZ ÖZER: Görev defterine yazarak, il emniyet müdürümüze de bilgi 

vererek, konunun aciliyetine mütevellit operasyon yapılacağı adreslere ve işyerlerine yönelik 
gönderdik efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Siz gittiniz mi yanında?
TANIK CENGİZ ÖZER: Yok ben gitmedim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Sonra ne oldu, geldiğinde ne yaptınız, ne konuştunuz, ne 

anlattınız, il emniyet müdürünün yanına beraber çıktığınızdan bahsediyor, bir şeylerden 
bahsediyor, ne oldu onu anlatın?

TANIK CENGİZ ÖZER: İl emniyet müdürünün yanına çıktığımızı hatırlamıyorum 
efendim yani Muhittin'le birlikte. Ancak döndükten sonra konuyla ilgili yaptığı çalışmalar 
hakkında Trabzon İstihbarat Şubeye ve İstihbarat Daire Başkanlığına bilgi verdiğini söyledi, 
adreslere ve şahıslara yönelik yaptıkları çalışmalar hakkında. Daha fazla ayrıntıyı da çok 
hatırlamıyorum efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: İstanbul da çağırmış Muhittin'i, ondan haberiniz var mı?
TANIK CENGİZ ÖZER: İstanbul'un çağırması, yine Muhittin'in arandığını hatırlıyorum 

efendim, il emniyet müdürümüzün arandığını, beni herhangi bir kimse aramadı efendim İstanbul'a 
yollanmasıyla ilgili.  İl emniyet müdürümüz çağırdı beni. Muhittin de söyledi böyle böyle beni 
aradılar, il müdürü yanılmıyorsam il emniyet müdürümüzün Trabzon İl Emniyet Müdürümüzün 
aradığını, il emniyet müdürümüz Bayburt İl Emniyet Müdürümüz  de çağırdı beni dedi böyle böyle 
İstanbul'a gitmesine yönelik bir talep var ancak dedi İstanbul'dan veya Trabzon'dan bir yazı gelirse 
beklemede kalın göndeririz dedi, daha sonra herhangi bir yazı talep olmadı efendim, yollamadık.

MAHKEME BAŞKANI: Resmi olarak talep edilmediğinden bahisle gönderilmediğini 
ifade etti Burhan Gümüş, İstanbul...

TANIK CENGİZ ÖZER: Doğrudur efendim. Yani Trabzon benim hatırladığım kadarıyla 
efendim Trabzon, İstanbul'a gitsin şeklinde bir talepte bulunulmuştu. Hani esas ihtiyaç duyan il 
talep etsin veya yazı yazsın veya talep oradan gelsin, başka birinin talebiyle başka bir yere 
yollamayalım.

MAHKEME BAŞKANI: Celalettin Cerrah, Burhan Gümüş'ü aramış galiba.
TANIK CENGİZ ÖZER: Onu hatırlamıyorum efendim, bilgim yok o konuda.
MAHKEME BAŞKANI: Reşat Altay'la görüştükten sonra. 
TANIK CENGİZ ÖZER: Aramış olabilir efendim, ama bana bir talep gelsin bekleme 

kalın ona göre İstanbul'dan gelirse talep yazılı veya sözlü yollarız dendi.
MAHKEME BAŞKANI: Trabzon'a gönderilmesi ile İstanbul'a gönderilmesi arasında 
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prosedür yönünden bir fark var mı? Orada da bir resmi talep olmamış, şifahen aranma...
TANIK CENGİZ ÖZER: Efendim çevre illere yönelik yapılan çalışmalarda yıllık olarak 

aldığımız onaylarla..
MAHKEME BAŞKANI: Bu yeterli oluyor mu?
TANIK CENGİZ ÖZER: Evet, görev defterine de mutlaka kaydederek yolluyoruz, ancak 

bu Trabzon'a yollamamız hususunda malum olaya yönelik olarak ev ve işyerleri adreslerine yönelik 
operasyon yapılacağını ve Muhittin'in de bu konularda orada çalışma yaparken en çok bilgisi olan 
kişi olarak ev ve adresleri bilen kişi olarak bilindiği için ivedi olarak yolladık oraya.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Önceden bir beyanda bulunmamışsınız galiba. 
TANIK CENGİZ ÖZER: Yok.
MAHKEME BAŞKANI: Değil mi? Dosyada yok, ben de göremedim. Tamam, soracağım 

bir şey yok. Katılanlar vekillerinden ayrı ayrı soruldu, var mı bir sorunuz Avukat Bey? 
Oturabilirsiniz.

TANIK CENGİZ ÖZER: Yok farketmez efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Oturun, ayakta kalmayın.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Az önce 

ifadenizde cinayeti televizyondan ve Muhittin Zenit'ten öğrendim dediniz. 
TANIK CENGİZ ÖZER: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Muhittin Zenit ne anlattı size 

cinayetin işlendiğini öğrendiğinizde, hangi bilgileri verdi?
TANIK CENGİZ ÖZER: Trabzon'da çalıştığı sürede bu konuyla ilgili olarak Trabzon'da 

görev yaptığı sürede bir çalışma yaptıklarını, rahmetli Hrant Dink'in İstanbul'da öldürülmesi 
konusuyla ilgili çalışma yaptıklarını, konunun bu olduğunu, Trabzon'dan da kendisini aradıklarını 
söyledi. Onun da muhtemelen, kendisi daha iyi bilir ama, benim hatırladığım kadarıyla 
Trabzon'dan arandığını ve öyle haberdar olduğunu hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Muhittin Zenit İstanbul 
Savcılığına verdiği bir dilekçede demiş ki, "Ali Fuat Yılmazer Trabzon'a geçmemi ve orada 
arkadaşlara yardımcı olmamı istedi. Ben de babamların Mekke'den döneceklerini ve gitme 
olasılığımın olmadığını söyledim. Ancak Bayburt Şube Müdürüm ile görüşerek görevli 
gönderilmesi talimatını verdi. Ben de emir üzerine görevimin gereğini yaptım. Şube müdürüm il 
emniyet müdürü ile görüştü. Hatta çok yoğun kar ve tipi olduğundan şube hizmetlerinde kullanılan 
araca lastik ve zincir alındı. Çetin Evli arkadaşımla akşam saatlerinde yola çıktık." demiş. Ali Fuat 
Yılmazer'le bir görüşmeniz oldu mu o gün?

TANIK CENGİZ ÖZER: Olmadı. Yani ben Trabzon İstihbarat Şubeyle görüştüm. Ali 
Fuat Yılmazer'le bir görüşmem olmadı. Hatırlamıyorum yani olmadığını hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizi yanlızca Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğünden Faruk Sarı mı aradı peki, kimin aradığını hatırlıyor musunuz?

TANIK CENGİZ ÖZER: Evet, Faruk Sarı olduğunu hatırlıyorum şube müdürü olarak. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine Muhittin Zenit İstanbul 

Savcılığına vermiş olduğu dilekçede "Trabzon'dan Bayburt'a döndüğümde Şube müdürüm Cengiz 
Özer beni il emniyet müdürünün makamına götürdü, olayı anlattım, sonra bana İstanbul İl Emniyet 
Müdürü Celalettin Cerrah'ın İstanbul iline çağırdığını ancak görevli gönderilemeyeceğini, gidip 
gitmeme konusunda fikrimi sordu, bizim meslek disiplini ve hiyerarşinin sıkı olduğu bir meslek 
grubudur. Dolayısıyla il emniyet müdürünün polis memuruyla bu tür diyalog kurması olağan 
dışıdır. Bende kendi başıma gitmemin mümkün olmadığını, görevlendirilmem halinde kendi 
açımdan bir sıkıntı ve korkumun olmadığını belirttim. Beni bekleme odasına çıkarttı. Bir müddet 
sonra makamına çağırdı bana o dönem Daire Başkanı olan Ramazan Akyürek'in İstanbul'a gitmeme 
karşı çıktığını, dolayısıyla benim bu görüşmeyi unutmamı ve izne ayrılarak gitmemi istedi. Ben 
zaten Erzurum'a gideceğimi... hatırladığım kadarıyla aynı gün içerisinde ayırdılar, tefarruatını 
bilmiyorum" gibi bir beyanı var. Bu konularla ilgili bilginiz nedir peki?

TANIK CENGİZ ÖZER: Yani ben makama, il emniyet müdürümüzün makamına 
Muhittin'le birlikte gittiğimizi hatırlamıyorum şu anda, ancak Muhittin Zenit'in Trabzon İl Emniyet 
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Müdürümüz tarafından arandığını İstanbul'a gitmesine yönelik biliyorum yani Muhittin söyledi 
bana böyle böyle aradılar şeklinde. İl emniyet müdürümüz de aynı şeyi söyledi ama makama 
Muhittin döndükten sonra gittiğimizi hatırlayamıyorum. Yani oradaki o beraber gittik, makama ben 
girdim o bekledi mi o bölümü hatırlamıyorum, yani hatırlarsam beyan ederim yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Muhittin Zenit hem 
Trabzon'a gitmeden önce ilk cinayetin işlediği bilgisi geldiğinde hem Trabzon'a gidip geri 
döndükten sonra çarpıcı gelen herhangi bir beyanını hatırlıyor musunuz size ilginç gelen, enteresan 
bulduğunuz?

TANIK CENGİZ ÖZER: Yani bilgileri Trabzon ve yaptıkları çalışmaları İstihbarat Daire 
Başkanlığıyla paylaştığını söyledi yani ne çalışma yaptılarsa. Ben üzüldüğünü hissettim yani şey 
olarak yani bir çalışma yapıldı, kendisi de o çalışmada yer aldı, sonra o ilden ayrıldı, o ilden ayrıldı 
ve akabinde işte olayın önlenememesinin veya işte gibi sebeplerden kendisinde bir üzüntü hissettim 
yani öyle yaşadığını hissettim ben ama beyan olarak bir beyan, çarpıcı bir beyan hatırlamıyorum...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hatırlamıyorsunuz.
TANIK CENGİZ ÖZER: Yani benimle paylaştığı o tarzda bir beyanı hatırlamıyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Benim sorularım bu kadar.
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu. Var mı tanığa bir diyeceğiniz? 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorum yok Başkanım.
MAHKEM BAŞKANI: Yoktur. Sanıklardan, müdafilerinden soruldu var mı tanığa sorusu 

olan, SEGBİS... Ali Fuat Yılmazer geçin.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi Başkanım çok önemli değil ama beyanlarda 

farklılık oluştu. Özellikle benim ve Muhittin Zenit'in anlatımıyla. Kendisi de çok net hatırlamıyor 
benim anladığım kadarıyla, ben onun için netleşmesi açısından biraz da belki hatırlatıcı olur diye 
sormak istiyorum. Şimdi Muhittin Zenit'in o gün olayı Trabzon'dan öğrendiğini size söylediğini 
beyan ettiniz. Doğrudur Trabzon'dan arıyorlar Muhittin Zenit'i cinayet sonrası ilk olarak öyle 
oluyor ama akabinde Engin Dinç, Muhittin Zenit'le görüşüyor sonrasında da ben görüştüm 
Muhittin Zenit'le, Engin Dinç'in yönlendirmesi üzerine. Muhittin Zenit'le benim görüşmem şöyle 
oldu; ben şubedeki personele talimat verdim Bayburt'tan Muhittin Zenit'i bana bağlayın yani irtibat 
kurun beni dahiliden, güvenli hattan beni arasın diye bir talimat vermiştim. Bunun üzerine Muhittin 
Zenit şöyle beyan etti bunu "Ben dedi, şube müdürümün odasından Ali Fuat müdürümü aradım" 
yani sizin dahili hattınızdan benimle görüşmüş Muhittin Zenit.

TANIK CENGİZ ÖZER: Benim odamdan öyle bir görüşme olmadı efendim, yani 
hatırlamıyorum. Ancak Muhittin olayı Trabzon'dan aranıp öğrendi noktasında nereden öğrendiğini 
bilmiyorum Muhittin'in ama Trabzon'un kendisini aradığını söyledi konuyla ilgili olarak. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: O doğru onlarda bir sıkıntı yok, doğru Trabzon'dan ilk 
önce aranıyor.

TANIK CENGİZ ÖZER: Benim odamdan öyle bir görüşme hatırlamıyorum.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Siz benimle hiç görüşmediğinizi beyan ettiniz şimdi hiç 

hatırlamıyor musunuz? 
TANIK CENGİZ ÖZER:  (??? Mikrofona konuşmadığından anlaşılamadı 15:14)
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Ben o zaman söyle söyleyeyim çünkü ben hatırlıyorum 

benim de beyanlarım oldu Muhittin Zenit'in de beyanları oldu. Sizin odanızdan Muhittin'le 
görüştüğümde ya öncesindeydi ya sonrasındaydı sizinle görüştüm ve ben size Muhittin'i Trabzon'a 
gönderme konusunu söyledim. Yani söyledim derken böyle bir şey gitse ötekiler kopmuşlar 
Muhittin de bu konuyu biliyor, Faruk'la da görüştüm ben, onlar açısından  bir sorun yok, sizce bir 
sıkıntı olur mu diye sana sorduğumda...

TANIK CENGİZ ÖZER:  (??? Mikrofona konuşmadığından anlaşılamadı 15:48)
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi ben anlatayım anlatımlarımı, yani ben öyle 

hatırlıyorum.
TANIK CENGİZ ÖZER: Yani ben öyle bir şeyi hatırlasam hatırlamıyorum demem. Yani 

olmuş olabilir mi diye düşünüyorum yani oldu da niye söylemeyeyim diye düşünüyorum 
hatırlamıyorum...
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SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yok sizin hatırlamıyor olmanız anormal değil, siz 
kopmuşsunuz bir daha da gündeminize girmedi. Bu Hrant Dink olayı 10 yıldır benim gündemimde, 
dolayısıyla devamlı görüşüyoruz canlanıyor, tazeleniyor, unuttuklarımızı hatırlıyoruz, ben 
hatırladıklarımı tekrar söyleyeyim hani bir yalan beyanda bulunmuşluğum şey olmasın yani bu 
çelişki belki siz hatırlayacaksınız belki hatırlamayacaksınız ve ben şeyi asıl öğrenmek istiyorum 
burada çok önemli olan Muhittin Zenit'in Trabzon'a ne zaman gönderildiğini hatırlıyor musunuz? 
Yani cinayet günü görüşüldü, cinayetten bir kaç saat sonra saat üçte cinayet oluyor, dördü geçe beş 
civarında Muhittin'le bu konular konuşuluyor muhtemelen benimle de beş civarında konuşuluyor 
saat 17:00 gibi Muhittin, o saatlerde de Trabzon'a gitmesi gündemleşiyor Muhittin'in. Ne zaman 
gittiğini biliyor musun?

TANIK CENGİZ ÖZER: Tam olarak hatırlamıyorum.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Aynı gün müydü?
TANIK CENGİZ ÖZER: (Mikrofona konuşmadığından anlaşılmadı 17:03) 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Peki.
TANIK CENGİZ ÖZER: Yani net olarak hatırlamıyorum. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Peki. Şimdi ben şöyle bir beyanım daha oldu benim. 

Biz Muhittin'in Trabzon'a gitmesini kararlaştırdıktan sonra ilerleyen bir saatte, aynı günün ilerleyen 
bir saatinde biz beni aradınız ve bana yanlış hatırlamıyorsam "Abi burada havalar çok kötü, şu an 
şehirlerarası yola çıkılacak gibi değil, eğer uygun görürseniz göndermeyelim" dediniz. Bunun 
üzerine ben de, bunlar benim yazılı resmi ifadelerimde de var efendim, ben de dedim ki; eğer hava 
kötüyse personeli riske atmaya gerek yok tamam o zaman dedim ve Muhittin'i gönderme fikrinden 
o saat itibariyle vazgeçilmişti. Fakat geç bir saatte, benim hatırladığım, yine siz tekrar beni aradınız 
"Abi" dediniz, "biz araç ayarladık yol güvenliğine uygun bir şekilde Muhittin'i gönderiyoruz 
bilginiz olsun". Bundan sonra da benim hatırladığım başka hiçbir görüşmemiz olmadı yani ne 
Muhittin döndükten sonra Muhittin'le ne sizinle, zaten olay bir iki gün içerisinde çözümlendi biz 
bir daha öbür boyutları itibariyle odaklandık Bayburt bizim gündemimizden tamamen çıkmış oldu.

TANIK CENGİZ ÖZER: Araç konusu, gönderme konusu yani ayarlayamama, zaten 
şubemize ait iki araç Bayburt şartlarında zaten iki araç vardı biri gitme imkanı da yok biri Toyota, 
zaten onunla yolladık yani öyle bir şey hatırlamıyorum.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Tamam.
TANIK CENGİZ ÖZER: Gönderelim, göndermeyelim onu il müdürümüzle Toyota'yla, 

daha iyi bir araçla yollayalım diye görüştük. Zincirini vesairesini verdik. Şubemizden de bir 
personel görevlendirdik yanında, yolladık. Dediğiniz şekilde hatırlamıyorum. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Tamam.
TANIK CENGİZ ÖZER: Yani yollama, araç bulamadık, bulduk bölümünü 

hatırlamıyorum.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi Sayın Başkanım, bunları ben bu haliyle tekrar 

ifade etmemdeki amaç şuydu; iddianamede bu konu benim aleyhime suçlama konusu ediliyor. 
Sanki ben Muhittin'i zorla ben gönderttirmişim ve Muhittin'i Trabzon'a gönderttirmek suretiyle de 
orada daha sonradan çıktı baştan yoktu bir takım suç fiillerinin işlenmesine de ön ayak olmuşum, 
F-5 raporlarının imha edilmesi gibi. Bunu kimse kabul etmiyor ortada böyle bir şey yok ama 
oradan da bana bakan bir şey var gibi yani doğrudan söyleniyor mu, söylenmiyor mu da çok 
anlamıyorum, ama Muhittin'in benim gönderilmiş olmasını gündemleştirmem aleyhime 
değerlendiriliyor. Ben aksine bunun lehime bir husus olarak devam olarak devamlı vurguluyorum 
kabul de ediyorum. Fakat bu beyanlardan en azından şu anlaşılıyor; benim zecri, zorlayıcı hiçbir 
kere bir dahlim olmamış, yapılan görevlendirme prosedüre uygun olmuş, bu görüşme her halükarda 
Bayburt'la Trabzon arasında da görüşülmüş, görevlendirme bu iki il arasında cereyan etmiş, zaten 
görevlendirmeyi resmi olarak Başkanlık olarak biz yapmıyoruz, iller yapıyor Valilikten alınan 
yetkiyle. Dolayısıyla benim usule aykırı hiçbir dahlim söz konusu değildir. Personeli zorlayıcı, 
Muhittin'i tehdit ettiğim falan da söyleniyor yani tehdit ederek göndermişiz diye Savcı bana soru 
sormuştu ifadesinde, ben de dedim bir personeli görevlendirmek için tehdit etmeye gerek yok ki, 
bir görev yazısı yazılır personel gitmek mecburiyetindedir, usul budur, niye tehdit edeyim ben bir 
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polis memurunu. Ne tehdit var, ne dahil var, ne zorlayıcı bir müdahalem söz konusu. Basit bir 
gündemleştirme, gündemleştirmenin de benim lehime olan bir husus olduğunu düşünüyorum. 
Müsaadeniz olursa izah edeyim, İstanbul oralı bile olmuyor arşiv bilgisine rağmen. Trabzon'la 
görüşmüyor Ogün Samast ismi ortaya çıkasıya kadar. Bir buçuk gün gibi bir zaman geçiyor. 
Cinayetten hemen sonra arşivde böyle bir bilgi var. Hiç oralı olmuyor. Bu bilginin peşine 
düşmüşüm. Önce Trabzon İstihbarat Müdürüyle formel ilişkinin bir gereği olarak, Engin'i işaret 
etmiş, Engin'le görüşmüşüm, Engin bana Muhittin Zenit'i söylüyor o güne kadar hiçbir temasım 
ilişkim yok, Muhittin'i dinlemişim ve Muhittin de doğruluyor bunu, değerlendirmesi şu; ben bu 
adamla konuştum yalan konuşuyor müdürüm Trabzon'dan bir şey çakır. Trabzon'dan bana gelen bir 
not var gösterdim diyor ki, Yasin Hayat kendi halinde... Erhan Tuncer vermiş bu bilgiyi, hiçbir şey 
yapmıyor bilmem ne, yani olayla ilgili yok şeklinde bir şey gelmiş. Buna rağmen Muhittin'in 
değerlendirmesini önemsediğim için ya gitsin acaba gerçekten bu cinayet Trabzon bağlantılı mı? 
Bunu açığa kavuşturalım. Açığa kavuşturasıya kadar Muhittin'i bu sürece dahil etmeye çalışmışım. 
Olayı çözümleme gayretimin ifadesi. İstanbul bu işi karartırken, daha sonra yeri gelince 
söyleyeceğiz kamera görüntüsü var, Ogün Samast'ın katilin görüntüsünü almışlar, Trabzon'a 
göndermiyor, diğer illere göndermiyor adeta bir karartma yapıyor. Örgütsel deşifrasyona yönelik 
hiçbir çalışma yapmıyorlar. Ben bu işin peşine düşmüş tek kişiyim. Bakın özür dileyerek tekrar 
ifade ediyorum, tek kişiyim bu cinayeti aydınlatmaya çalışan. İstanbul karartmaya çalışırken onlara 
rağmen uğraşıyorum. Benim de pozisyonum bu efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Sorusu olan başka, SEGBİS sorusu olan var mı? Yokmuş. 
Kimliğini ver. Abdullah Öztürk mü? Tanık Abdullah Öztürk duruşma salonu dışarısından çağırıldı, 
huzura alındı, kimlik tespitine geçildi. Cemal ve Hamdiye oğlu, Rize, 14/01/1970 doğumlu, Rize, 
Merkez, Üçkaya köyü nüfusuna kayıtlı, doğru mudur?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Adresini ver.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Giresun Emniyet Müdürlüğü.
MAHKEME BAŞKANI: Orada mı görev yapıyorsun şu an?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Giresun Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube 

Müdürlüğünde görev yapıyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanıklarla bir akrabalığın var mı?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yoktur Sayın Başkan.
MAHKEME BAŞKANI: Tanıklığa engel hali yok, tamam. Haklarını hatırlat.
ZABIT KABİTİ SERHAT GÜL: 5271 S. CMK’nın 53. maddesi gereğince, tanığa 

dinlenmeden evvel gerçeği söylemesinin önemi, gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık 
suçundan cezalandırılacağı, doğruyu söyleyeceği hususunda yemin edeceği, hakim izni olmadan 
mahkeme salonunu terk edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48. maddesi 
gereğince kendisini veya CMK’nın 45. maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına 
uğratabilecek nitelikte sorulara cevap vermekten çekinebileceği hatırlatıldı. 

MAHKEME BAŞKANI: Abdullah Öztürk, bildiğini dosdoğru söyleyeceğine namusun ve 
vicdanın üzerine yemin eder misin?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yemin ederim.
MAHKEME BAŞKANI: Maktul Hrant Dink'in öldürülmesi ile alakalı kamu görevlilerinin 

ihmalini tartışıyoruz, yargılıyoruz, yargılamamızın konusu kamu görevlilerinin bu cinayette bir 
ihmali var mı yok mu, bu. Siz de o dönem Trabzon'da görev yapıyordunuz galiba değil mi?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Orada ne görev yapıyordunuz, Trabzon'daki göreviniz nedir?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: İdari Büro arşivde çalıyordum.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sizinle alakalı cinayetten sonra Ogün Samast ve Yasin 

Hayal'in henüz kimlikleri, rolleri tespit edilmemişken Yasin Hayal'e ait cep telefonu numarasını 
data sisteminden sorguladığınız belirtilmiş. Bununla alakalı bir husus söz konusu. Büro arşiv, arşiv 
büroydu değil mi?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evet efendim.
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MAHKEME BAŞKANI: Yine söz konusu büroyla alakalı cihazların bozulma meselesi 
var..

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Teknik, bilgi işlem orada yokuz efendim...
MAHKEME BAŞKANI: Siz de değil mi o?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Değiliz efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Pardon. Bir sorgulamanız söz konusu nedir bununla alakalı 

beyanınız?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: O gün bir olay oldu, işte bir eylem gerçekleşmiş, onun 

tespiti için şube müdürümüzün emri ile çalışma başlattık şubede. Bende olan yetki ile birlikte Yasin 
Hayal'in telefonunu sorguladım çalışma yaptık. İşte ilimizde mi yoksa başka bir ilde mi işte 
irtibatları ne o konuda çalışma yaptık efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Peki neye istinaden yani hiç daha Ogün Samast ile Yasin 
Hayal'in cinayetteki rolü belli değil henüz deniyor.

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: İdari Büroda çalışıyordum herkeste şey o DARA şifresi 
yoktu, o günkü şifre o sorgulama şifresi yoktu. Büro amirimizin ve şube müdürümüzün emri ile 
Yasin Hayal bilinen bir kişiydi onun irtibatlarına baktık..

MAHKEME BAŞKANI: Yani Emniyette malum muydu bu husus, Yasin Hayal bilinen 
bir..

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Bilinen bir şahıs tabiki Yasin Hayal, Mc Donalds...
MAHKEME BAŞKANI: Hrant Dink denildiği zaman Yasin Hayal'i biliyordunuz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Biliniyordu Mc Donalds'tan dolayı biliniyordu.
MAHKEME BAŞKANI: Yani medyada veya soruşturma safhasında rolleri belli 

olmamasına rağmen Trabzon hemen cinayeti duyar duymaz Yasin Hayal siz de aklınıza geldi öyle 
mi? Telefon numarasını mı sorguladın?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Telefon numarasını sorguladık efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Kimin talimatıyla kimdi o?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Şube Müdürümüzün talimatıyla.
MAHKEME BAŞKANI: İsmi nedir?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Faruk Sarı Şube Müdürümüz.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Evvelinde beyanların olmuş açıklamışsın. Hatırlamıyorum 

demişsin, idari büro ve arşiv amirliğinde görev yapıyordum. Amirlerimin talimatı üzerine yapmış 
olabilirim demişsin. Ercan Demir ve Faruk Sarı amirimdi demişsin. Evet.

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evet. Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yine onların talimatı ile Yasin Hayal'e ait İstihbarat Şube 

arşivinde bulunan fiş kayıtlarını incelediğini belirtmişsin, öyle mi?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bilgisayara kayıtlı bu dosya içinde Erhan Tuncel ile ilgili 

düzenlenmiş eleman raporları vardı demişsin. Raporları gördün mü?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Raporların içeriğini (??? 27:56 anlaşılmadı) görmedik 

efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yani olayın olduğu gün görmedik, olaydan sonraki 

süreçte müfettişlerle yapılan yazışmalarda evrakın içeriğini gördük efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Bu fiş kayıtlarını incelerken gördün mü Yasin Hayal'e ait?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Kısa kısa gördük, özet geçtiği için kısa kısa.
MAHKEME BAŞKANI: Ne yaptınız bu raporları? Raporların imhası vesaire herhangi bir 

şeye şahit oldun mu?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hayır, hayır, hayır efendim. İmhası söz konusu değil 

çünkü bütün F-3, F-4 denen resmi evraklar gelen giden kayıt defterine kayıtlı, bilgisayar ortamında 
kayıtlı, herhangi bir evrakın...

MAHKEME BAŞKANI: İşte o kayıtlı bilgisayarlarda arızalanma bir şey oldu mu?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Daha sonraki süreçte zaman zaman bilgisayar arızası 
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oluyordu, tabi o bilgi işlemi ilgilendiren bir konu.
MAHKEME BAŞKANI: Arif Sarıkaya da mı seninle beraberdi?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evet arşiv ve idari büroda çalıştı efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Tiz server olarak kullanılan seri numaralı PE1800 700 GB model 

DEL marka bilgisayarın 3 Mart 2008'de arızalanması söz konusuymuş ve bu Arif Sarıkaya'ya 
teslim edilmiş İstihbarat Daire Başkanlığına gönderilmek üzere, bununla alakalı...

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: İşte bilgi işlemdeki kişiye ait bir bilgisayar onu 
kullanıcısı işte bilgi işlemde çalışan kişiye aittir. O gün işte arızası olduğu için şube müdürü bir 
arkadaşı görevlendirdi başkanlığa göndermiştir o da Arif Sarıkaya arkadaşımızdır efendim.

MAHKEME BAŞKANI: O mu gönderdi, İstihbarat Daire Başkanlığına o mu götürdü, Arif 
Sarıkaya mı götürdü?

 TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Arif Sarıkaya götürdü orada tam hatırlamıyorum ama 
şu anda..

MAHKEME BAŞKANI: Bilgin var mı bu hususta onu soruyorum sana?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yok tam net bir bilgim yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yani böyle bir arızaya şahit misin, arızalanma oldu mu, bu 

bilgisayarda mı kayıtlıydı bu bilgiler nerede kayıtlıydı onu soruyorum sana.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Bilgiler bilgisayara kayıtlı değil sadece bilgisayarda 

sayı alınıyor efendim. Asıl bilgiler arşivde dosyada duruyor.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Arızaya şahit olmadın mı sen?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Arızaya şahit olmadım efendim çünkü bilgi işlemin 

konusu olduğu için.
MAHKEME BAŞKANI: Evet, tamam. Önceki beyanların da bundan ibaret ona bir 

diyeceğin var mı?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Aynı hususlar. Önceki beyanında şöyle bir şey var onu da 

okuyayım. "19 Ocak 2007 tarihinde İstihbarat Şube Müdür Yardımcısı Hasan Durmuşoğlu benim 
yanıma gelerek "Abdullah, Hrant Dink öldürüldü bununla ilgili evrakları çıkartalım dedi" F-3 ve 
F-4 raporlarını çıkartarak inceledik. Şubedeki personel ve amirler arasında Hrant Dink cinayetiyle 
ilgili konuşmalar geçti. Bu konuşmalar cinayeti kimin yaptığı şeklindeydi. Olaydan yanılmıyorsam 
bir ya da iki gün sonra Muhittin Zenit Bayburt'ta görev yaptığı sırada Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğüne geldi. Ben Muhittin Zenit'e hayırdır niye geldin diye sorduğumda  bana "Amirlerim 
beni aradı onun üzerine Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne geldim" dedi. Cinayetin ertesi günü 
yani 20/01/2007 tarihinde şubede girişe göre sol tarafta misafir odası bulunmaktadır. Kapısının 
kapalı olduğunu gördüğümde bana bu odaya girme içeride eleman Erhan Tuncel var dediler. 
Muhittin Zenit'in şubede Erhan Tuncel ile ne konuştuğunu bilmiyorum. Faruk Sarı, Müdür 
Yardımcısı Ercan Demir, Özkan Mumcu ile görüştü" demişsin...

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Eleman raporu, doğru değil mi bunlar da?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Var mı katılan vekilleri? Ayrı ayrı soruldu.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Abdullah Bey 

cinayet öncesi Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'e dönük bir eylem tasarısı olduğuna dair bilginiz 
var mıydı?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: İdari büroda çalıştığımdan dolayı yani icracı birimde 
olmadığından dolayı, ilgili birimde olmadığından dolayı bir bilgiye sahip değildim. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Hasan Durmuşoğlu 
İstihbarat Şube Müdür Yardımcısı, İstanbul C. Başsavcılığında vermiş olduğu ifadesinde demiş ki; 
"Hrant Dink cinayetinden yaklaşık bir yıl kadar önce Yasin Hayal'in Hrant Dink'e karşı bir eylem 
planladığı şubede konuşuluyordu, bu konu bilinen bir şeydi" Siz herhangi bir şekilde tanık oldunuz 
mu şubede yapılan  bu tür bir konuşmaya?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hayır tanık olmadım.
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MAHKEME BAŞKANI: Biraz önce ben de sordum ya Yasin Hayal ismi hemen akla geldi 
dedin, malumdur dedin...

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evraktan Yasin Hayal'in Mc Donalds'tan dolayı.
MAHKEME BAŞKANI: Efendim.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Mc Donalds eylemine karıştığından dolayı tanıdık, 

tanıyordum.
MAHKEME BAŞKANI: Ben biraz önce dedim ya sana  Hrant Dink denildiği zaman 

Yasin Hayal akla geliyor mu...
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Akla geliyor, geliyor.
MAHKEME BAŞKANI: Geliyor mu?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Geliyor.
MAHKEME BAŞKANI: Devam edelim Avukat Bey.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aslında Başkan Bey az önce 

okudu Hasan Durmuşoğlu'nun ifadesini size gelmiş "Abdullah, Hrant Dink öldürüldü, F-3, F-4 
raporlarını çıkart inceleyelim" demiş. Sonrasında da diyorsunuz ki şubedeki personel ve amirler 
arasında Hrant Dink cinayeti ile ilgili konuşmalar geçti. Bu konuşmalar cinayeti kimin yaptığı 
şeklindeydi. Hasan Durmuşoğlu raporları çıkarttığınızda, incelediğinizde size tam olarak ne beyan 
etti, ne anlattı?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evrakları hazırlayalım dedi. Yarın müfettiş gelebilir işte 
emniyet müdürü sorabilir, müdürümüz sorabilir. Ben de evrakları çıkardım F-3'leri bir dosyaya 
koydum işte müdürümüze arz ettim.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: F-4'leri de çıkarttınız.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: F-3 ve F-4, elaman raporları.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Müdürünüz olarak kime arz 

ettiniz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hasan Durmuşoğlu'na arz ettim, o da Şube 

Müdürümüze arz etti.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani Faruk Sarı'ya mı arz etti? 

Peki diyorsunuz ki F-3, F-4 raporlarını çıkartarak inceledik cinayetle ilgili de aramızda konuşmalar 
geçti. Cinayetin kimin yaptığı şeklindeydi bu konuşmalar. Ne konuşuldu ve hangi değerlendirmeler 
yapıldı?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Daha çok Yasin Hayal üzerinde duruldu. İşte Yasin 
Hayal o hatırladığım kadarıyla teknikte takılıydı diye hatırlıyorum, onun üzerine bir çalışma 
yapıldı. Ondan dolayı bir teknik, Yasin Hayal'in üzerine bir telefon sorgusu başlatıldı. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki kimler vardı bu 
değerlendirme sohbetinde?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hasan Durmuşoğlu, Ercan Demir amirimiz, müdürümüz 
vardı. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstihbarat Şube dışında 
Trabzon TEM görevlilerinden bu sohbetlere ve değerlendirmelere katılan birileri oldu mu?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Benim olduğum ortamda olmadı.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Erhan Tuncel ile Muhittin 

Zenit arasındaki görüşme ne kadar sürdü, onu hatırlayabiliyor musunuz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Ona tanık olmadım efendim, yani Erhan Tuncel ile 

Muhittin'in görüşmesine.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bildiğiniz nedir bu 

konuda? Muhittin Zenit ve Erhan Tuncel'in İstihbarat Şubeye gelmesi sonrası Erhan Tuncel'le 
kimler muhatap oldu, Muhittin Zenit ne zaman geldi ve Erhan Tuncel'le yapılan görüşmeler sonrası 
herhangi bir konuşma ve değerlendirme yapıldı mı? O süreci bir anlatmaya çalışırsanız bize.

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: İdari Büroda çalıştığım için sadece elemanın kayıtlı 
olduğunu biliyorum. Muhittin Zenit'in de C Büroda çalıştığını biliyorum. Eleman görüşmeleri 
içeriğine vakıf olmadığım için, o konulara tam vakıf değilim efendim, yani eyleme kadar.
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KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz 2002 tarihinde göreve 
başlamışsınız ve diyorsunuz ki ifadenizde 2002-2004 yılları arasında C Büro Amirliğinde ben 
görev yaptım, dolayısıyla arşivden önce burada görev yapmışsınız. 

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur efendim.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mc Donalds eylemi de 24 

Ekim 2004 tarihinde gerçekleşti. Siz o tarihte C Büroda mıydınız, arşivde miydiniz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: İdari Büroda arşivdeydim.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Arşivdeydiniz. Peki Mc 

Donalds eylemine ilişkin hangi bilgilere sahipsiniz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Benim C Büroda çalıştığım süre içerisinde Mc 

Donalds'la ilgili herhangi bir bilgiye sahip olmadım.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Erhan Tuncel'in yardımcı 

istihbarat elemanı yapılma süreci konusunda bir bilginiz var mı?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yok. 
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü o Mc Donalds 

eyleminin hemen  sonrasında gerçekleşen bir şey.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yok yok. 
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bir de bizim dosyada 

arşiv büroda olan daha doğrusu İstihbarat Daire Başkanlığı görevlileri tarafından yapılan bir 
inceleme sonucu ulaşılan bazı evraklar var, siz arşiv bürodaydınız, şu raporları biz size gösterelim 
hatırlayabilecek misiniz. Bakın 28/10/2004 tarihli kod adı Halit Yıldız, Saadettin Korkmaz ve 
Ahmet Dede olan 3 kişi tarafından imzalanan bir evrak var. Yine aynı tarihli bir başka evrak var. 
27/10/2004 tarihli Halit Yıldız, Saadettin Korkmaz, Ahmet Dede tarafından yine imzalanan bir 
evrak var. Bunların hepsi Mc Donalds eylemi ile ilgili Erhan Tuncel ile ilgili yapılan görüşmelere 
ilişkin evraklar. Şunlara bir bakarsanız hatırlayabilir misiniz  bu evrakları. Çünkü cinayet sonrası 
İstihbarat Daire Başkanlığı görevlileri tarafından Trabzon arşivinde yapılan incelemeler sonucu 
ulaşılan evraklar bunlar.

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Efendim arşivde resmi evrak konulur. Resmi evrakın 
içinde arşivde herhangi bir evrak almıyorduk. Bunun herhangi bir resmi sayısı yok. Bu ilgili 
büronun herhalde evrakları muhtemelen.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani İstihbarat Daire 
Başkanlığı, yani İstanbul Savcılığının talimatı üzerine İstihbarat Daire Başkanlığı görevlileri  2015 
yılında Trabzon İl Emniyeti arşivlerinde bir inceleme yaptılar ve klasörler içeresinden bu evraklara 
ulaştılar ve bunları da soruşturma dosyasına gönderdiler. Dolayısıyla bunlar Daire Başkanlığı 
görevlilerinin Trabzon arşivinde yaptığı incelemeler sonucunda ulaştıkları evraklar, biz de böyle 
bilgi sahibi olduk. 

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Şimdi benim arşivdeki görevim ilgili resmi  evrakı alıp 
arşivdeki klasörüne koymak. Onun dışında resmi... yani şube müdürünün imzası olmadan, gelen 
giden evrak kayıt defterine işlem yapılmadan, bilgisayardan herhangi bir sayı alınmadan bir evrak 
arşive konulmaz. Yani bunlar konulduysa o günkü belki olaydan sonra konulmuş olabilir yani 
büronun çalışmasıdır büro koymuş olabilir tam konuya vakıf değilim efendim.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam benim sorularım 
bunlar.

MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: (??? Mikrofona konuşmadığından 

anlaşılamadı 39:13)
MAHKEME BAŞKANI: Sanıklar müdafiileri var mı soruları? Ali Fuat Yılmazer.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER SÖZ ALDI: Şimdi unutmadan bir hususu ben şey 

yapayım, benim yanımda yok, Hakan Bey daha önce gündemleştirmişti. Erhan Tuncel'le ilgili bir 
dinleme talep yazısı vardı. Mayıs ayı mıydı onu bir sorabilir miyiz? Yani Şube Müdürü de 
imzalamış talep formunu ancak Hakim kararı alınmamış. Onu bir neden olmuştur öyle bir aksaklık 
onu sormak istiyorum eğer o belgeyi çıkartabilirseniz. Şimdi efendim ne zamandan beri arşiv 
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büroda görevlisiniz, yani kaç yıl çalıştınız Trabzon'da?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yani 2004 Temmuz ayından 2011 yılına kadar.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yani şunun için soruyorum. 7 yıl gibi arşivde çalıştınız 

ve arşiv uygulamalarını da biliyorsunuz. 
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evet efendim.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi bu iddianamede yargılamada Trabzon'daki arşiv 

konuları ile ilgili ciddi iddialar var. Bunlardan bir tanesi F-5 raporlarının imha edildiğine dair. F-5 
raporları resmi olarak nasıl işlem görür, İstihbarat Daire Başkanlığına nasıl gönderilir, resmi arşive 
nasıl girer?  Bunu bize bir açıklar mısınız?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: F-5...
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Veya şöyle de sorayım görevli olduğunuz dönem 

itibariyle işlem yaptığınız F-5 raporu hatırlıyor musunuz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hatırlamıyorum efendim.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi efendim şöyle küçük bir bilgi vereyim az önceki 

raporlar da sizin sunduğunuz bunlar resmi evrak değil. F-5 tanzim ettik, daha sonra olmadığını 
gördüm dediği Muhittin Zenit'in, onlar da resmi evrak değil. Bu şu demektir, personel devamlı 
çalışma yapıyor, devamlı sokakta not alıyor, rapor yazıyor bürosuna arz ediyor. Bakıyor arşiv 
değeri yoksa bunun şayet, çalışmanın, şube müdürü imzalamadıkça o arşive girmiyor. Dolayısıyla 
o devletin resmi arşivi değil. O personelin bir çalışma notu ve raporu. İleride bir daha ilerde bir 
daha derken üçüncü dördüncüyle o gün anlam ifade etmemiş bir rapor ileri ki çalışmayla anlamlı 
hale gelirse, çünkü istihbaratta yapılmış hiçbir şey atılmaz sonuçta bir şey yapmışsınız, büroda 
personelin muhafazasında masasında, çekmecesinde, klasöründe, resmi arşivde değil, resmi evrak 
değil o, muhafaza ediliyor. Ne zamanki, az önce söylediği, şube müdürü onaylarsa bir evrakı ama 
personel raporudur ama F-5'i üst yazı ekinde o zaman resmi arşive giriyor ve ancak onların 
imhasından söz edilebilir. Yoksa şu gösterdiğiniz raporlar personelin kendi ajandasına aldığı not 
hüviyetindedir başka hiçbir resmi değeri yok. Çünkü arşive girmemiş, sayı almamış, kayda 
geçirilmemiş İstihbarat Daire Başkanlığına da gitmemiştir bu raporlar. Yani İstihbarat Daire 
Başkanlığı baktığında görmüyor bunları. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben bakın orada birkaç tane 
evrak vardı. Son evrak aslında tamamını toparlayan bir evrak bir sayfalık bir evrak eğer iziniz 
olursa okumak isterim ben onu. Şimdi aslında çok önemli bir evrak yani önemli olmadığı için 
arşive girmemiş bir evrak değil. Şimdi okuduğumda aslında hep beraber bunu göreceğiz. Şimdi 
Halit Yıldız, Saadettin Korkmaz, Ahmet Dede tarafından imzalanmış bir evrak bu. Deniyor ki; "24 
Ekim 2004 günü ilimiz Meydan Park karşısında bulunan Mc Donalds'a bomba atılması olayıyla 
ilgili yapılan çalışmalarda; eylemi gerçekleştirdiği düşünülen Yasin Hayal ile aynı mahallede 
ikamet eden ve KTÜ İktisadi ve İdari Bölümler Fakültesi İktisat Bölümü öğrencisi Erhan Tuncel 
isimli şahsın bombalama olayıyla ilgili yakından ilgisinin bulunduğunun anlaşılması üzerine 
şahısla usulüne uygun olarak irtibata geçilmiş olup şahıs 24/10/2004 günü saat 20:30 civarında 
yapılan mülakatta..." sonrasında Erhan Tuncel konuşmaya başlıyor tırnak içine almışlar "Yasin 
Hayal'le yakın arkadaş oldukları Büyük Birlik Partisi Nizami Alem Ocaklarına bağlı Alperen 
Ocaklarında beraber zaman zaman görev yaptıklarını, Mc Donalds'ın bombalanması olayını ise 6 
ay önce Yasin'in Mc Donalds'a gittiğini, oradaki garsonların servisi hızlı yapmamasından dolayı 
Yasin'le tartıştıkları ve akabinde Yasin'in " ben burayı dağıtacağım ya da bombalayacağım" 
dediğini ve o günden sonra Yasin'in Mc Donalds'a bomba atma fikrini kafasına yerleştirdiği, kendi 
aralarında bu olayı zaman zaman görüştükleri, 23 Ekim 2004 günü akşam saatlerinde Yasin'in 
kendi ikametine geldiğini, bu eylemi Yasin'in ertesi gün yapacağını söylediğini, olayda kullanılan 
bombanın yapımı için kendisinin bakkaldan 60 tane maçlarda alınan torpil tabir edilen patlayıcıları 
kendisinin alarak Yasin'e verdiğini, Yasin'in ise bunları birleştirerek bomba yaptığını bildiğini, olay 
günü ise saat 17:00 civarında Yasin'in eve heyecanlı bir şekilde geldiğini, korkudan titrediğini "Mc 
Donalds'ı havaya uçurdum beni yalnız bırakma dediğini", bunun üzerine Yasin'i mahallede 
herkesin bilmesi münasebetiyle evinin basılacağını düşünerek bir süre Pelitli'de bulunan 
mezarlıklar civarında dolaştıkları, ardından Pelitli Okyanus Oteli yanında ikamet eden arkadaşı 
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Veysel Toprak'ın evine getirdiğini yalnız Veysel'e bombalama olayından bahsetmediğini, Yasin'in 
üzerinde fazla para olmadığını, şehirden kaçmaması için bilinçli bir şekilde para vermediğini, en 
son Yasin'in 26/10/2004 günü (??? Haricen gelen ses nedeniyle Anlaşılmadı 45:08) önünde 
görüştüğünü, o gecede polisin jandarmanın kendi kaldığı evi basmasından sonra görüşmediklerini, 
Yasin'in  (??? Haricen gelen ses nedeniyle Anlaşılmadı 45:16) bize teslim edebileceğini, ancak bir 
önceki yaptıkları planlamada Yasin'in Rize'ye daha sonra İstanbul'a abisi Osman'ın yanına 
göndermek istediklerini, şu an Yasin'in tam olarak yerini bilmediğini, birkaç kişi ile görüşerek bilgi 
sahibi olabileceğini belirtmiş olup akabinde şahsa gerekli yönlendirmeler ve irtibatlar verilerek 
şahıstan ayrıldık. 28/10/2004 günü saat 10:30 sıralarında şahısla tekrar irtibat sağlanmış olup ilimiz 
hava yolu üzerinde bulunan 100. Yıl Parkı civarında buluşma gerçekleşmiş olup bu görüşmede..." 
yine Erhan Tuncel'in ağzından anlatılıyor, "...kendisinin Yasin'i saklamış olduğu eve gittiği, Veysel 
Toprak'ın Yasin'i 24/10/2004 günü saat 13:30 sıralarında Rize iline gitmekte Sahil (??? 
Anlaşılamadı 46:00) firmasına ait otobüse bindirdiğini, ancak Yasin ile kendi aralarında daha önce 
yapmış oldukları planlamada herhangi bir yere giderken araçtan in bin taktiği uygulamasını ve 
kendisine ait 0535 609 71 23 nolu telefonun dinlenmesine karşın tedbir amaçlı olarak sakladığı 
evin dışına çıktığında bu telefon ile irtibat kurmaması gerektiğini irtibat kurulması gerektiğinde 
Veysel Toprak'ın kullanmış olduğu 0555 204 01 27 numaralı telefonla irtibat kuracakları şeklinde 
anlaşma yaptıkları, 28/10/2004 günü sabah saatlerinde Yasin Hayal'in İstanbul ilinden Veysel 
Toprak'ı arayarak kendisinin İstanbul ilinde olduğunu ve bu notu Erhan'a iletmesi istediğini 
belirttiğini hususları bilgilerinize arz ederiz." Şimdi Erhan Tuncel Mc Donalds eyleminin 
planlayıcısı, patlayıcı yapımı için malzeme tedarik edicisi Yasin Hayal'in kaçış sürecinin de 
örgütleyicisi, bu çok açık şekilde ortada. Üç tane emniyet görevlisi, istihbarat görevlisinin imzası 
var "bilgilerinize arz ederiz" dediklerini görüyoruz bu da üst makama arz edilmiş bir evrak. 
Dolayısıyla bu evrak çok önemli bir evrak fakat Erhan Tuncel Mc Donalds soruşturmasının dışında 
tutuldu ve hukuka aykırı yardımcı istihbarat elemanı yapıldı. Bunun planlaması da gerçekleştiği 
için tabi ki bu evraklar resmiyet kazanmamış arşive de konulmamış. Ama bir şekilde de resmiyet 
kazanmasa da bir başka yerde de saklanmış olma özelliği taşıyor yani bu evrakların özelliği budur. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi ben usulden bahsettim yanlış anlaşılmasın. Orada 
çok büyük bir ihmal var ben buna da işaret ettim savunmalarımda, Trabzon'a bakan yönü itibariyle 
dedim ciddi bir kusur vardır, fakat kusurun hangi personele ne ölçüde yansıdığı 
değerlendirilmelidir. Şimdi o raporu yazmış personele siz hiçbir kusur isnat edemezsiniz. Görevini 
yapmış mı, benim anladığım yapmış. Her ne tespit etmişse raporuna yazmış üst makamlarına da arz 
etmiş. Şimdi o raporun arşive girmesi sadece ve sadece Engin Dinç'in onayına bağlıdır. Engin Dinç 
onaylamadıkça arşive sokamaz. Muhittin Zenit'se ve diğer personelse o adam yapması gerekeni 
fazlasıyla yapmış Engin Dinç'in önüne gitmiş bu. Ben bunu da vurgulamaya çalıştım. Trabzon 
yönü itibariyle Engin Dinç'in pozisyonu çok ciddi şaibelidir. Bakın çok ciddi üzerine basa basa 
söylüyorum Sayın Başkan. Neden? Olayın bu boyutları var. Ben şunu söyledim suça karışmış 
elemanı biz çalıştıramayız. Bizim yardımcı isti... Şimdi buradaki eski istihbaratçıları dinliyorsunuz. 
Onların istihbarat anlayışı farklıdır bizim gibi değildir. Onlar Türkiye'deki Avrupa uyum sürecini 
ve hukuk devleti meselelerine çok vakıf olmadıkları için, son dönem gelişmelere, o geçmişin 
Türkiyesindeki istihbaratçılıklardan şey yapıyorlar. Her türlü elemanlarına sahip çıkar onlar. 
İtirafçılarla istihbaratçılık da yapar onlar. Şimdi yönetmeliğimizde vardır eleman suç işleyemez 
suçtur. Sizin yardımcı istihbarat elemanınız hangi örgütün içerisinde olursa olsun Türk Ceza 
Kanununda yazılı hiçbir suçu işleyemez, istihbarat getirme kastıyla bile olsa bu suçtur. Buna göz 
yuman elemanını bu şekilde çalıştıran insan da o suçun ortağıdır, azmettiricisidir, icra edicisidir. 
Şimdi Yasin Hayal'in Mc Donalds'taki suça iştiraki var adli işlemden kurtarılmış böyle bir 
elemanlaştırma şekli yok varsa bile bu illegal. Eğer bu anlaşıldıysa...

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Erhan Tuncel.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şey Erhan Tuncel. Şimdi bu resmi yazıya yalnız 

dönüşmüşte olabilir ben emin değilim ondan. Şimdi bu raporlar böyle yazılıyor ve resmi yazısı 
hazırlandığında bunun artık kıymeti kalmıyor çünkü o resmi yazı üzerinden bilgiler arşive girmiş 
oluyor. Rapor hazırlanıp resmi yazıya dönüşmediği takdirde o zaman bu rapor işte dediğim usulle 
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girer. Şimdi bunun var mı yok mu ben emin değilim belki siz daha iyi hatırlarsınız. İDB arşivinde 
görünen Trabzon'un bir resmi yazısı olarak bu bilgiler yer alıyor mu acaba arşivde?

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Daha önce gönderilen evraklar 
içerisinde yoktu.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yok değil mi?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet yani...
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi o zaman bu çok büyük bir eksiklik. Ben şimdi 

bunların önemsiz olduğunu kastederek bunu söylemedim, usul bu. Yani şu haliyle bunun hiçbir 
resmi değeri yok çünkü arşivimizde yok. Yırtıp atsa siz nasıl bulacaksınız bunu? Velev ki yırttılar 
attılar bunu bulma şansınız var mı, yok hiç öyle bir sistematik yok. Şimdi buradan hareketle...

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Özür diliyorum, zaten bu 
keyfiyet sebebiyle tam da bunun yapılabilmesi adına muhtemelen kayıtlara girilmemiştir. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi olabilir net adını koyamıyorum ama devamında 
bir süreç var. Erhan Tuncel'i hedef yapmış Trabzon İstihbarat Şubesi Sayın Başkan. Burada 
arkadaşlar deklare ettiler ve özellikle Özkan Mumcu'ydu herhalde Özkan Mumcu'ya sordum dedim 
siz elemanınızı kontrol amacıyla mı dinlediniz yoksa Erhan Tuncel'i hedef olarak yani örgütsel 
bağlantıları sebe... Hayır dedi, biz hedef olarak dinledik dedi. Şimdi Engin Dinç döneminde Erhan 
Tuncel'in Hrant Dink cinayetini örgütleyen kişi olduğu tespit edilmiş ve dinleme kararında da var 
zaten gerekçesi de ona göre yazılmış. Niye arşivde bilgisi yok? Sıfır bilgi. E personel Erhan 
Tuncel'in jandarmayla olan bağlantısını tespit etmiş. Güven telkin etmeyen yalan beyanlarını tespit 
etmiş ve elemanlıktan çıkartmaya çalışmış Engin Dinç engellemiş bunu. Niye? Böyle bir usul yok. 
Engellediği yetmemiş makamında ağırlamış, bir tane örneği yok efendim, asla bir yardımcı 
istihbarat elemanı emniyet birimlerine gelemez, yasaktır. İstihbarat Şube Müdürünün makamına 
gelen bir ajan olabilir mi? Devamlı polislerin içerisinde olan bir ajan olabilir mi? Yani emniyetten 
hiç çıkmamış Erhan Tuncel öyle anlaşılıyor bütün polislerle ilişkisi var. Yasin Hayal'i de alıyor 
götürüyor ve Yasin Hayal şöyle diyor; "Arkamız sağlamdı dedim diyor Ogün Samast'a Erhan 
Tuncel'den dolayı dedim çünkü o devamlı polislerle görüşüyordu" diyor. Şimdi kim azmettirmiş 
Yasin Hayal'i bu cinayete? Engin Dinç. Erhan Tuncel'e kol kanat germiş. Personel onu takibe 
almak istemiş, engellemiş. Elemanlıktan çıkartıp hedef yapmak istemiş, engellemiş. Mc Donalds 
olayını resmiyete sokmamış, engellemiş. Merak edilecek bir taraf yok Engin Dinç, benim 
anladığım, o dönemki jandarma kadrolarıyla ortaklaşa bu cinayeti örgütlemiş ve çok daha kötü bir 
şey yapmış bunlardan hep o anlaşılıyor. Çünkü bu cinayetin kafes eylem planında gerekçesi var 
izah ediliyor. Ak Parti Hükumetine şey yapmak yani aleyhinde bir şey oluşturmak. Polis bağlantılı 
bir eleman üzerinden bu cinayeti şey yapmışlar. Ben yeri geldiğinde soracağım. 31 Ocak 2007 
cinayetten on gün kadar sonra Aydınlık grubunun bir basın açıklaması var Doğu Perinçek ağzıyla, 
3 sayfa. Bugünkü iddianamenin özeti. Doğu Perinçek cinayetten 10 gün sonra bir basın açıklaması 
yapıyor. Tam da bugünkü iddianamemizin özeti. Ya daha ortada hiçbir şey yok. Nasıl tespit ettin 
Fetullah Gülen bağlantısını, FETÖ olayını, NATO bilmem şeyini? Kim söyledi, hangi ifade eline 
geçti de sen bu değerlendirmeyi yaptın? Çünkü öyle kurguladınız. Emniyete angaje ettiğiniz bir 
eleman üzerinden, sistematik bir şekilde bu cinayeti örgütlediniz arkasından yakalandığında da 
emniyet, Fetullahçı kadrolar, Ak Parti iktidarı bu cinayeti örgütlemiştir tasarıyı bu cinayet üzerine 
kurdunuz ve bu tasarıdaki kilit rolü de Engin Dinç, Erhan Tuncel'i koruyucu kollayıcı tavrıyla 
yapmıştır. Asla, ne Erhan Tuncel bizim bildiğimiz anlamda bir yardımcı istihbarat elemanı 
statüsündedir ne de Engin Dinç bu anlamda bir İstihbarat Şube Müdürünün yapacağı işleri 
yapmıştır. Fakat Trabzon'da buradaki arkadaşların hep benim kanaatim eksik anlattıkları, 
korktuklarından dolayı. Ne yazık ki bugünün Türkiyesinden konjonktüre güvenemediklerinden 
dolayı bazı şeyleri Erhan Tuncel'le ilgili kendi aralarında tartıştıkları meseleleri güvenle, 
özyüreklilikle burada açıklayamıyorlar diye hissediyorum. Keşke onlar rahat konuşulsa biz de bu 
şeylerimizi yorumlarımızı netleştirebilme imkanımız olsaydı ama bu çok bariz, bu evrakın arşive 
girmemesinin hiçbir şekilde izahı yok. Bundan daha değerli bir bilgi olabilir mi girmemiş. Niye 
girmemiş, çünkü şube müdürü onaylamadığı zaman kimse sokamaz oraya, engellemiş Engin Dinç. 
Şimdi, peki şöyle de sorayım, siz cinayetten hemen sonra, bu olay olur olmaz raporları arşivden 
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çıkartıp Hasan Durmuşoğlu şube müdür yardımcısı herhalde o tarihte, ona verdiğinizi 
söylüyorsunuz. O verdiğiniz yani Yasin Hayal'le ilgili, Yasin Hayal'le ilgili tüm o F-3, F-4'leri 
falan belgeleri çıkartıp verdiğinizde F-5 raporları falan var mıydı?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Yoktu efendim.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yoktu. Şimdi F-5 raporlarını ben söyledim. Şeyde şöyle 

bir iddia var; Muhittin Zenit Trabzon'a geldi, bu F-5 raporlarını imha edildiğini görmüş. 
Dolayısıyla bu imha işlemi yapıldıysa..  Tabi bir taraftan şu var, Muhittin Zenit'in beyanı üzerine 
gündemleşen bir konu. Öbür taraftan da bu iddia şuna evriliyor; Ali Fuat Yılmazer Muhittin Zenit'i 
gönderdi ki bu imhaları yapsın diye, ya zaten Muhittin Zenit'in bir beyanı bu. Geldiğimde ben 
diyor  F-5 raporlarını görmedim. F-5 rapor dediği bunu gibi aslında daha sonra da çok önemli 
şeyler olmadığını falan da söyledi burada yazmışlar resmiyete girmemiş. Muhittin Zenit geldikten 
sonra kendi başına veya sizinle birlikte herhangi bir evrakı Muhittin Zenit evrakı imha edebilir mi 
Trabzon'da?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Edemez. Çünkü resmi olarak imha edilirse gelen giden 
kayıt defterine bütün evraklar orada kayıtlıdır yani onu imha etme söz konusu olamaz. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Peki herhangi bir personel arşivden bir evrakı nasıl 
alabilir? Yani bir prosedürünüz var mı, usul nasıldır bu konuda, arşive evrak nasıl girer ve bir 
personel arşivden evrak almak isterse nasıl alır?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evrak arşive şöyle girer, evrakın sayısı alınır, resmi 
sayısı alınır, ilgili büro önce müdüre imzalattırır Şube Müdürüne. Ondan sonra gelen giden kayıt 
defterinden sayı alır, daha sonra bilgisayar ortamından İDP sayısı alır, resmi sayıyı alır, SVG'den 
ilgili illere ve Başkanlığa evrakı gönderir, evrakla ilgili veri giriş işlemlerini yapar en sonunda 
evrakı İdari Büroya arşive teslim eder.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yani kendisi götürüp arşivdeki dolabına yerleştiremez.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hayır yerleştiremez. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Arşive, arşiv görevlilerinin dışında kimse girebilir mi? 
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Giremez, ancak o dönem şöyle bir durum vardı; bütün 

evrakları inceledi bütün personel yani olağanüstü bir durum olduğu için müfettişler geldiklerinde 
ilgili evrakları bölüştük, bütün klasörleri inceledik, evrakları çıkardık, müfettişlere sunduk. Yoksa 
hiçbir kişi arşive giremez.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Peki arşivden bir evrak almak isterse herhangi bir büro 
nasıl alır?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Zimmetle alır.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yani nasıl alır, gidip kendisi dolabından alır mı yoksa 

arşiv görevlisinden mi?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Arşiv görevlisine gider imza karşılığı alır. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi Sayın Başkan bunlar aslında çok açıklayıcı şeyler 

olduğunu düşünüyorum. Yani savcılık bir sürü iddiada bulunmuş ama iddianın hiçbiri 
somutlaştırılmamış bakın böyle prosedürleri var bu işin. Yani ne Muhittin Zenit'in oraya gitmesine 
ihtiyaç var, Trabzon'un görevlilerinin dahli olmadan işin içerisinde olmadan Trabzon'da hiçbir şey 
imha edilemez. Trabzon'da birşey imha etmek istiyorsanız Muhittin Zenit'i oraya göndermeye de 
zaten gerek yok. Yani bu işi yapacaksa Trabzon'daki görevliler yapacaktır. Hiçbiri de bugüne kadar 
bu imha iddialarını da kabul etmemiştir, doğrulayıcı da bir şey de ortaya çıkmamıştır. Şimdi bir 
diğer konu var; 11 nolu F-3'ün ekindeki F-4 imha edilmiştir diyor Savcı iddianamesinde. Yani 12 
tane F-3 hazırlanmış buluşma raporu, bunlardan ilk 10'unda ekinde F-4 var haber raporu var 11 ve 
12 no'lu buluşma raporlarında şey yok. Bu konuyu biliyor musun bilmiyorum. Çünkü buna 
Trabzon olarak cevap verdiniz Savcılığa hatırlıyor musun bunu?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Müfettişlere evraklar talep edildiğinde o dönem 
inceleme durumu hasıl oldu. Orada muhtemelen ilgili bürosu sehven orada F-4'ü silmemiş olabilir 
diye düşünüyoruz. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Böyle mi değerlendiriyorsunuz?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Böyle değerlendiriyoruz çünkü matbu bir yazı oluyor 
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ondan dolayı matbu kalmıştır.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi peki ben şöyle soracağım, daha önce izah 

etmiştim müfettişler Trabzon'dan talep ettiğinde Trabzon İstihbarat Şubesi 12 tane de buluşma 
raporunun suretlerini veriyorlar. Yine Savcılığa gelen şeylerde üzerindeki kaşelerden anlaşılıyor 
1'den 10'a kadar C Şube Müdürü kaşe basmış aslı gibidir diye Savcılığa gönderilen suret 
evraklarda, 11 ve 12 no'luya İstihbarat Daire Başkanlığında Personel Şube Müdürü kaşe basmış aslı 
gibidir diye. Bu neyi gösteriyor, 11 ve 12 no'lu buluşma raporları sadece personel şubedeki YİE 
özlük dosyasında var. Çünkü ekinde bir haber raporu olmadığı için haber alma şubesine 
gönderilmemiş bu raporlar. 1'den 10'a kadar ekinde haber aldığı için C Şubesi gitmiş ve onlar genel 
arşive girmiş. Genel arşivde onlar var, İstihbarat Daire Başkanlığı genel arşivinde 1'den 10'a kadar 
olan var, 11 ve 12 İstihbarat Daire Başkanlığının genel arşivinde yok, personel özlük dosyasında 
personel şubenin arşivinde var. Şimdi ben şunu söylüyorum savcılık diyor ki bunu imha etmişler, 
bu zaten bu iddianamenin en önemli iddiası. Bunun üzerine kurulmuş bir iddianame. Şimdi sen 
arşivcisin az çok bu işi değerlendirebilirsin. Bir evrakı İstihbarat Daire Başkanlığında... çünkü bu 
Engin Dinç'in beyanı üzerine gündemleşti. Engin Dinç geldi ben dedi böyle bir... İfadesi 
esnasında... böyle bir evrak gördüm bunun ekinde F-4 olması lazımken F-4 yok ve tüm 
soruşturmalar boyunca da müfettişlerden gizlenmiş şey soruşturma makamlarından. Beyanı buydu, 
bunun üzerine Savcılık bundan haberdar oldu. Şimdi Engin Dinç doğrudan imha edildiği falan gibi 
bir beyanda bulunmuyor ama bu imha edildiğine dönüşmüş. Şimdi Engin Dinç bunun imhasını 
iddia ediyorsa şayet veya böyle bir kanaat varsa bu konu üzerinden bir soruşturma başlatılmış 
olması lazım. Yani bu imhayı kim yapmış olabilir, bellidir. Şimdi soracağız kendisi arşivci. Böyle 
bir imha nasıl mümkün olabilir, böyle bir evrakın, İstihbarat Daire Başkanlığı arşiv sistematiğini 
düşün, bir ayağı Trabozn'da, bir ayağı İstihbarat Daire Başkanlığında, bir sureti C Şubesinde, bir 
sureti Personel Şube Müdürlüğünde, hem fiziki arşivde şeyleri var hem de dijital İDP ortamında 
bunların kayıtları var. Şimdi bunu imha etmek istersek nasıl imha edebiliriz?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Efendim şimdi bir fiziki evrak zaten arşivde kapalı 
yerde duruyor oradan başkasının onu alıp imha etme şansı yok zaten. İkinci husus az önce sizin 
belirttiğiniz gibi evrak ekiyle birlikte bilgisayar ortamında tarama işlemi yapılıyor. Onu oradan yok 
ederseniz, fiziki olarak yok ederseniz bilgisayardan da bunu silmeniz gerekiyor. Defterden de 
silmeniz gerekiyor. Böyle bir durum söz konusu olması muhtemel değildir, böyle bir ihtimal 
yoktur. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Engin Dinç de bunu bildiği için soruşturma açmıyor 
efendim. Hiçbir dönemde soruşturma açılmamış bu evraktan birinci dereceden sorumlu personeller 
halen istihbarattaki görevlerine devam ediyor ama bu iddianamenin en önemli iddiası, temel 
dayanağı bu iddia. Şimdi bir de... Neyse tamam bu kadar efendim, unuttum. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı başka sorusu olan?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Bir evrak vardı efendim, teknik bir evrak vardı onu 

söyle...
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Siz sorabilirsiniz, neden acaba şey olmadı ben onu 

soracaktım.
MAHKEME BAŞKANI: Siz sorun.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bağlamını siz kurdunuz siz 

sorun. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi bu yine Trabzon'da yapılan incelemede Trabzon 

İstihbarat Şube Müdürlüğünde şöyle, tarihi yok, Mayıs 2006 tespit tarihi denilen üzerinde de talep 
formu diyor yani iletişime müdahale talep formu hazırlanmış.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz okuyabildiniz mi?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Okumadım, çünkü şundan okumadım. Talep formu 

ilgili bürosu tarafından hazırlanır, teknikteki kişiyle birlikte hazırlarlar, teknikteki dolapta kapalı 
dolapta durur, arşivi, idari büroyu ilgilendirmeyen bir evrak. Bu evraktan benim haberim bilgim 
yok.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Peki, bunun, ben şunu şey yapacağım, mahkemeden 
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karar alınabilmesi için üst yazı ekinde mahkemeye yazılıyor bu evraklar. Yani dolayısıyla arşivden 
de sayı alıp kayıt alması gerekiyor evet bu işlemi TEKOP dediğimiz teknik değil, TEKOP yani bu 
dinleme faaliyetleri ile ilgili bürolar takip ederler tüm illerde, ancak üst yazı resmi üst yazı ekinde 
işlem gördüğü için bunlar arşivin alacağı sayıyı yani TEKOP gelir arşivden sayısını alır bilmem ne 
yapar en son yine TEKOP'un özel arşivinde muhtemelen belki saklanıyordur. Ben şunu soruyorum; 
şuna bir daha bir bakarsanız, elinize alın, çünkü bu tarihte bu taleple ilgili bir hakim kararı 
alınmamış, dinleme faaliyeti icra edilmemiş. Şimdi sen Trabzon'da arşivde görev yaptın bunun 
dediğim gibi sayı alma,  yani mahkemeye yazılan üst yazıları itibariyle sizden sayı almadan 
TEKOP bu yazışmayı yapamaz, yazı hazırlayamaz.

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Gelen giden evrak kayıt defterinden sayıyı veriyoruz. 
Evrakın içeriğine bakmadığımız için hani evrakın ekinde ne var ne yok onu bilemiyoruz. Çünkü 
zaten istihbarat birimi gizlilik esaslarına kurulmuş bir evrak yani ilgili bürosu herhangi bir şahıs 
hakkında dinleme kararı alırken idari bürocunun, arşivcinin o kişiyi bilmek zorunda öyle bir 
zorunluluğu yoktur. Orada gizlilik esastır efendim,

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Tamam ben içerik itibariyle sormuyorum. Bu aşamaya 
gelmiş bir evrak, bu artık şube itibariyle her şeyi bitmiş bak onu Şube Müdürü de imzalamış. Usul 
yönünden soruyorum. Bu aşamaya gelmiş bir evrakı durduracak artık başka hiçbir şey yok. Yani bu 
evrak otomatik olarak karara dönüşmesi lazım, doğru mu?

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Doğrudur efendim.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yani bundan ötesi yok ki Emniyet Müdürlüğüne 

danışılmayacak birşey yapılmayacak, Şube Müdürü imzaladığı andan itibaren prosedür otomatik 
işler kimse bunu bir daha bunu geri döndürmez. Geri dönerse şayet bir şekilde bir şeyle karşılaşıldı 
vazgeçildi. Yeniden Şube Müdürüne gelecekler "efendim şöyle bir şey vardı ama hata etmişiz" 
bilmem ne, bu evrak imha edilecek, Şube Müdürü bunu yırtacak yeni şekliyle yenisini imzalayacak 
yani usul de budur. Çünkü bir yanlışlık var ki geri dönmüştür diye düşünülür. Dolayısıyla bu imha 
edilmediğine göre bu prosedür bu aşamadan sonraya neden gitmemiş olabilir. 

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Konuya vakıf olmadığım için efendim yani yorum 
yapma şansım yok burada benim.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Peki ben bir yorum yapayım efendim, tabi yani bunu 
belki siz de sorarsınız bu çünkü önemli yani bu Erhan Tuncel konusunu biz aydınlatmadıkça şurada 
kamu görevlilerine bakan yönünü şey yapamayız. Çünkü kamu görevlileri kusuru dediğiniz zaman 
cinayetin Erhan Tuncel üzerindeki ilişkiler boyutu var. Onu şey yapacağız. Şimdi jandarma ayağı 
var bu işin ben de çok merak ediyorum. Biz o iddianameyi alabilecek miyiz Sayın Başkanım?

MAHKEME BAŞKANI: Tabi okuyacağız. Bu duruşmada tanık işlemi bitecek ara 
vereceğiz. 

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Bize dijital olarak da gönderebilir misiniz?
MAHKEME BAŞKANI: Önümüzdeki celse yeni iddianame okunacak, sanıkların 

sorguları yapılacak yeni baştan başlamış olacağız.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Hayırlısı efendim, bizim acelemiz yok biz zaten 

bekliyoruz boş boş. Bununla ilgili şunu söyleyeceğim son olarak yani ben şunu anlamaya 
çalışıyorum. Belki bundan sonra gelecek tanıklara da sorulabilinir. Bu evrak imzalandıktan sonra 
Engin Dinç'ten başka hiç kimse tarafından durdurulamaz. Engin Dinç'in önüne gelmiştir, 
imzalamıştır, hele bir dursun demiştir, sümen altı edilmiştir. Personel de bir daha gidip ondan bu 
evrakı talep edememiştir. Çünkü bir Şube Müdürünün imzaladığı bir evrakın o saatten sonra 
otomatik olarak şey yapılaması lazım. Karar vermedi ise de hakimin red kararı yine resmi üst yazı 
ile geri dönmesi lazım. Bu evrak Engin Dinç tarafından sümen altı edilmiş. En az iki ay Erhan 
Tuncel'in personel tarafından talep edilen dinlenme talebi engellenmiştir. Bu bunu gösterir. Bir 
istihbaratçı olarak bu konulara da ciddi tecrübesi olduğumu... Artık utanıyorum artık burada zaten 
iyi istihbaratçıyım demeye, tecrübeden falan bahsetmeye ama 22 yıl çalıştım, hep bunlara kafa 
yordum, başka türlü de izahını da ben bulamıyorum, hep beraber bulmaya çalışalım. Çünkü bu 
yargılamanın tam da fokus noktası odak noktası burasıdır diye düşünüyorum efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
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KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Son bir soru daha soracağım 
Hakim Bey izniniz olursa. Arşivde siz yalnızca istihbarat şubenin evraklarını mı tutuyorsunuz. 

TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Tabi ki, doğrudur efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Terörle Mücadele ve 

diğer birimlerin evrakları sizi arşivinizde olmaz mı?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Hayır, eğer şubemize gelen bir evrak varsa Terörle 

Mücadeleden o tabiki sayı alınıp arşive konuluyor tabiki.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, yani Terörle Mücadele 

Şube Müdürlüğü kendi evraklarını, kendine özgü bir arşivde mi tutar.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Tabi ki, kendine özgü arşivi var.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam. Bu kadar.
MAHKEME BAŞKANI: Teşekkür ederiz, alalım sizi. Sıradakini al, kimi alıyorsun?
SANIK ÖZKAN MUMCU SÖZ ALDI: Başkanım SEGBİS'ten soru var.
MAHKEME BAŞKANI: Arif Sarıkaya.
SANIK ÖZKAN MUMCU: Başkanım SEGBİS'ten bir soru vardı.
MAHKEME BAŞKANI: Biraz önceki tanığa mı?
SANIK ÖZKAN MUMCU: Evet Başkanım, Abdullah Bey'e bir sorum olacaktı Abdullah 

Öztürk'e.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam Arif Sarıkaya'yı da dinleyelim de alırız sorunu. Arif 

Sarıkaya duruşma salonu dışından huzura alındı. Kimlik tespitine geçildi. Evet. Mehmet ve Fadıma 
oğlu, Adana, 13/09/1977 doğumlu, Adana, Feke, Akoluk köyü nüfusuna kayıtlı. Doğru mudur?

TANIK ARİF SARIKAYA: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Adresini ver.
TANIK ARİF SARIKAYA: Kuzucak mahallesi Ceyhan/ADANA.
MAHKEME BAŞKANI: Bir daha alalım.
TANIK ARİF SARIKAYA: Kuzucak mahallesi Ceyhan/ADANA
MAHKEME BAŞKANI: Kuzucak mahallesi, sokak, numara, apartman yok mu, mahallede 

mi yatıp kalkıyorsun?
TANIK ARİF SARIKAYA: Okulun lojmanı efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Hı.
TANIK ARİF SARIKAYA: Kuzucak ortaokulu var orada onun lojmanı.
MAHKEME BAŞKANI: Yok mu adresin tam ya, sana ulaşabileceğimiz adresin nedir? 

Kuzucak mahallesi ne okulu?
TANIK ARİF SARIKAYA: Kuzucak ortaokulu öğretmen lojmanı Ceyhan/ADANA.
MAHKEME BAŞKANI: Öğretmen Lojmanları Ceyhan/ADANA. Evet hatırlat haklarını.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: 5271 sayılı CMK’nın 53. maddesi gereğince, tanığa 

dinlenmeden evvel gerçeği söylemesinin önemi, gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık 
suçundan cezalandırılacağı, doğruyu söyleyeceği hususunda yemin edeceği, hakim izni olmadan 
mahkeme salonunu terk edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48. maddesi 
gereğince kendisini veya CMK’nın 45. maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına 
uğratabilecek nitelikte sorulara cevap vermekten çekinebileceği hatırlatıldı. 

MAHKEME BAŞKANI: Sanıklarla bir akrabalığın yok değil mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Arif Sarıkaya, bildiğini dosdoğru söyleyeceğine namusun ve 

vicdanın üzerine yemin eder misin?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yemin ederim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yemin ederim, dedi. Hrant Dink cinayetiyle alakalı olarak kamu 

görevlilerinin ihmalinin olup olmadığını araştırıyoruz Arif Sarıkaya. Sen de o dönem Trabzon İl 
Emniyet Müdürlüğünde görevliymişsin idari ve arşiv büro amirliklerinde öyle mi?

TANIK ARİF SARIKAYA: Daha yeni göreve başlamıştım efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Abdullah Öztürk ile birlikte orada görevliymişsin. Bu cinayetle 

alakalı Erhan Tuncel, Yasin Hayal bunlarla alakalı bilgin var mıdır?
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TANIK ARİF SARIKAYA: Hiçbirisini tanımıyorum...
MAHKEME BAŞKANI: Sizle alakalı şubenizde raporları gördünüz mü F-3, F-4 raporları 

F-5...
TANIK ARİF SARIKAYA: Efendim söylediğim...
MAHKEME BAŞKANI: Herhangi bir imha vesair söz konusu oldu mu? Yine bir cihazdan 

bahsediliyor, bir bilgisayarın arızalanması, bu bilgilerin tutulduğu, bunların Daire Başkanlığına 
götürüldüğü, sana teslim edilmiş öyle mi?

TANIK ARİF SARIKAYA: Bana mı teslim edilmiş efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Öyle bir durum söz konusu, "kendisine teslim edilerek" Trabzon 

İstihbarat Şube Müdürlüğünün 8 Mart 2008 tarihli yazısında Şube teknik takip hizmetlerinde Tiz 
Server olarak kullanılan ve vesair seri numaralı PE1800 700 GB model DELL marka bilgisayar 3 
Mart 2008'de arızalanması üzerine kendisine teslim edilerek İstihbarat Daire Başkanlığı Bilişim 
Teknolojileri Şube Müdürlüğüne gönderilmiş.

TANIK ARİF SARIKAYA: Bir kaç tane bilgisayar götürdüm doğru ama "server"i götürüp 
götürmediğimi hatırlamıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Niye şaşırıyorsun ya. Alalım bilgilerini.
TANIK ARİF SARIKAYA: Efendim ben daha yen şubede başlamıştım yaklaşık 15-20 

gün olmuştu. Belkide 1 ay olmuştu. Oryantasyon...
MAHKEME BAŞKANI: Evvelinde neredeydin? Trabzon'a ilk...
TANIK ARİF SARIKAYA: Trabzon. İlk görev yerim Trabzon. Bir seneye yakın şeyde 

çalıştım karakolda çalıştım daha sonra şubede başladım...
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
TANIK ARİF SARIKAYA: Yaklaşık bir ay sonra da malum olay oldu. Bu kadar efendim 

yani. 
MAHKEME BAŞKANI: Sonra ne oldu, bu F-4, F-5 raporlarını gördün mü, sen arşivde 

görevliydin değil mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim. İdari Büroda arşivde doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu tip evrakları gördün mü, bunların imhasından bahsediliyor, 

öyle iddialar söz konusu.
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu bilgisayarın vesaire arızalanmasına şahit oldun mu?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu Yasin Hayal'i, Erhan Tuncel'i daha önceden duymuş 

muydun?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Hiçbir şeyden haberin yok muydu?
TANIK ARİF SARIKAYA: İlk defa olaydan sonra duydum isimlerini.
MAHKEME BAŞKANI: Biraz önceki Abdullah Öztürk diyor ki, ona sordum "Yasin 

Hayal ismini biz emniyet olarak biliyorduk" diyor.
TANIK ARİF SARIKAYA: Abdullah Abi...
MAHKEME BAŞKANI: Hrant dendiği zaman diyor Yasin Hayal'i hemen aklımıza gelirdi 

diyor yanlış duymadıysam, sen duymadın mı?
TANIK ARİF SARIKAYA: Abdullah Abi daha öncede şubede çalışırdı eskide polis ben 

daha yeni polisim zaten şubede de yeni başlamıştım. Ondan dolayı ben tanımıyorum yani. 
MAHKEME BAŞKANI: Ne kadardır karakoldaydın bir aydır mı o şubede görevliydin 

sen?
TANIK ARİF SARIKAYA: Aşağı yukarı yani bir ay...
MAHKEME BAŞKANI: Bir ayda hiç görmedin mi bu Muhittin Zenit falan gelmiş daha 

sonra onları gördün mü, Erhan Tuncel'i hiç duymadın mı?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bir ay ne yaptın orada bir ay? Evrak..
TANIK ARİF SARIKAYA: Oryantasyon, oryantasyon dönemiydi.
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MAHKEME BAŞKANI: Arşivde gelen evraklarda hiç mi bunlarla alakalı evrak vesair 
gelmedi?

TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim. Ben işte dediğim gibi bir oryantasyon süreci 
vardı o oryantasyon süreci geçtikten sonra bizi bürolara dağıttılar ben B büroda başladım, olay 
olduktan sonra da arşivciye, idari büroda arşivciye ihtiyaç duyulduğundan dolayı orada başladım 
ben o şekilde. Yani şube geçişim benim çok yeni yani.

MAHKEME BAŞKANI: Hiç duymadın yani bu isimleri öyle mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Cinayetten sonra mı öğrendin?
TANIK ARİF SARIKAYA: Hatta ben  öğlen yemek mi yemiştik öyle bir şekilde şubeye 

gelmiştim, şubede bir hareketlilik vardı hayırdır dedim, böyle böyle dediler olay oldu falan...
MAHKEME BAŞKANI: Ne konuşuldu şubede?
TANIK ARİF SARIKAYA: Konuşuldu derken şöyle dediler Hrant Dink cinayeti oldu, o 

kim dedim ben hatta, tanımıyorum yani bilmiyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Onlar ne dedi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Öyle bir arkadaş...
MAHKEME BAŞKANI: Büroda bir şey konuşulmadı mı cinayet olduktan sonra, hiç mi 

bir şey duymadın?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yani duymadım derken normal...
MAHKEME BAŞKANI: Hiç mi oradaki memurlarla vesaire oturup konuşmadın, hiç mi 

bir şey duymadın?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yani ne gibi efendin onu anlayamadım?
MAHKEME BAŞKANI: Soruyorum ya sana Yasin Hayal, Erhan Tuncel bu isimleri hiç 

mi duymadın?
TANIK ARİF SARIKAYA: Olaydan sonra duydum efendim yani olaydan sonra.
MAHKEME BAŞKANI: Bunlar hakkında neler konuşuldu, Erhan Tuncel Trabzon'da 

değil miydi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Trabzon'daydı, Trabzon'da eleman olduğunu falan öğrendik 

ama tabi olaydan sonra.
MAHKEME BAŞKANI: Sana teslim edilen bilgisayarları ne yapıyordun, arızalanmış 

bilgisayarları?
TANIK ARİF SARIKAYA: Ben muhtemelen o dönem kursa gitmiştim, tam 

hatırlamıyorum ama tarih kaç dediniz efendim, 2008...
MAHKEME BAŞKANI: Mart, 3 Mart'ta arızalanmış sana teslim edilmiş.
TANIK ARİF SARIKAYA: 3 günlük bir şey vardı kurs vardı, İDP arşiv kursu vardı, ben 

ona gitmiştim, 2-3 tane bilgisayar vardı.
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
TANIK ARİF SARIKAYA: Onları götürdüm. 
MAHKEME BAŞKANI: Kim teslim etti sana bunları?
TANIK ARİF SARIKAYA: Vallahi tam hatırlayamıyorum efendim şimdi şu teslim etti 

desem... Ya Sadık teslim etmiştir o çünkü bilgi işleme bakan oydu.
MAHKEME BAŞKANI: Neden sana, neden arızalanmış belirtildi mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok. Onu bilmiyorum. Bunu Başkanlığa götüreceksin...
MAHKEME BAŞKANI: Kime götürdün Başkanlıkta?
TANIK ARİF SARIKAYA: Bilgi İşlem Şubesine, İstihbarat Daire Başkanlığı Bilgi İşlem 

Şube Müdürlüğüne.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Evrak imhasına falan şahit olmadın değil mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim yok kesinlikle.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam, var mı sorunuz Avukat Bey?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir iki tane sorum olacak. 

Peki, cinayetten sonra kaç zaman Trabzon'da göreviniz devam etti?
TANIK ARİF SARIKAYA: 22 ay. 
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KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 22 ay
TANIK ARİF SARIKAYA: Daha sonra Mersin Emniyet Müdürlüğüne tayin oldum gittim 

ben, 22 veya 23 ay benim şimdi onu PBS'den bakmam lazım onu bizim bilgi sisteminden de yani 
ortalama 2 yıl diyelim.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu iki yıl boyunca Hrant 
Dink ile ilgili yürütülen soruşturma ve incelemelerde herhangi bir katkı sundunuz mu, evraklara 
baktınız mı?

TANIK ARİF SARIKAYA: Şimdi şöyle hani idari büroda arşivci olduğumuzdan dolayı 
müfettişler geliyordu zaman zaman, Başbakanlık Müfettişleri, Mülkiye Müfettişleri falan. 
Fotokopisini çek, çekiyorum, bunu koy, onu koy o şekilde yani. Ben sekretarya kısmı ben 
memurum sekretarya kısmı, bunun fotokopisini çek, bunu şey yap bu şekilde yani başka bir şey 
yok. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Abdullah Öztürk F-3, F-4 
raporlarını cinayetten sonra çıkarttık, inceledik sonra arkadaşlarla da çeşitli değerlendirmeler 
yapıldı ve konuşuldu dedi, siz o değerlendirmelere, konuşmalara katıldınız mı?

TANIK ARİF SARIKAYA: Yok. Öyle bir şey hatırlamıyorum ben.
MAHKEME BAŞKANI: Hangi kritere istinaden sen o büroya getirildin, dünyadan haberin 

yok?
TANIK ARİF SARIKAYA: Ben daha önce karakolda mukayittim efendim yazışmam var 

şeklinde. 
MAHKEME BAŞKANI: Eee..
TANIK ARİF SARIKAYA: Yazışmam var diye, arşivden de anlarım diye o şekilde.
MAHKEME BAŞKANI: Kim getirdi seni o büroya, sen mi talep ettin?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok. Müdür Bey o zaman Müdür Bey Faruk Müdürümüz 

vardı...
MAHKEME BAŞKANI: Faruk Sarı mı getirtti seni oraya.
TANIK ARİF SARIKAYA: Yani, sonuçta şube müdürü efendim. (??? Aynı anda 

konuşulduğundan Anlaşılamadı 19:30) geçtim.
MAHKEME BAŞKANI: Yani sen hangi, hangi kriterlere istinaden o büroya getirildin?
TANIK ARİF SARIKAYA: İhtiyaç, ihtiyaç hasıl olmuştur efendim o zaman. 
MAHKEME BAŞKANI: Adam yok muydu koca Trabzon'da?
TANIK ARİF SARIKAYA: Zaten şubenin toplam mevcudu 30-35'ti o dönem.
MAHKEME BAŞKANI: Hmm. Arşiv, idari arşiv büroda görev yapıyorsun, evrakları siz 

arşive koyuyorsunuz değil mi anladığım bu.
TANIK ARİF SARIKAYA: Tabi efendim tabi.
MAHKEME BAŞKANI: Hiç bu olayla alakalı hiçbir evraka şahit olmadın öyle mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Olay olduktan sonra zaten yani olaydan önce evrak falan 

görmedim ben dediğim gibi efendim 20-25 güne yakın bir... ya tam hatırlayamıyorum işte günleri 
bir oryantasyon süreci oldu ondan sonra ben B büroya geçtim...

MAHKEME BAŞKANI: Anladım.
TANIK ARİF SARIKAYA: 3 arkadaş başlamıştık zaten. Daha sonra da ya sen dediler 

burada ihtiyaç olacak, olabilir şeye geç yazışman da var idari büroya geç o şekilde. Normalde 
efendim şöyle şunu da söyleyeyim: Trabzon küçük bir şube olduğu için arşivci idari bürocu 
beraber. Ben gittiğim Mersin'de bunlar ayrı kişiler büyük şube olduğu için, iş yükü daha fazla 
olduğu için. Normalde idari bürocuyla arşivci ayrıdır ama küçük şube olduğu için beraberdi.

MAHKEME BAŞKANI: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bütün bu dönem boyunca 

Hrant Dink cinayetine ilişkin yapılan incelemelerde, soruşturmalarda, değerlendirmelerde size 
ilginç gelen herhangi bir şeye tanık oldunuz mu? Yani normal işleyişin dışında olan size çarpıcı 
gelen?

TANIK ARİF SARIKAYA: Ne gibi mesela?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Herhangi bir şey, yani cinayete 
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dair, cinayet işlendi, Trabzon Emniyet Müdürlüğü görevlileri bu cinayetten ötürü soruşturuldu, 
müfettişler geldi...

TANIK ARİF SARIKAYA: Benim bildiğim bir tek...
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bitireyim ben. Yani müfettiş 

incelemelerinde olsun, yapılan değerlendirmelerde olsun, kişilerin bu cinayetteki sorumluluklarına 
ilişkin meselelerde olsun, yani aslında  22 ay boyunca orada kalmışsınız, birçok şeyin de tanığı 
olmuşsunuz yani bütün bu süreç boyunca size işleyiş bakımından enteresan gelen herhangi bir 
gelişme, herhangi bir olaya rastladınız mı siz?

TANIK ARİF SARIKAYA: Yorum olur söyleyeceğim. İşte bir yazı yazılmış Başkanlığa 
ve Trabzon'a böyle böyle bir olay olacak diye yani Trabzon üstüne düşeni yapmış gibi yapmış yani. 

MAHEKME BAŞKANI: Peki cinayetten sonra Muhittin Zenit gelmiş onu gördün mü sen?
TANIK ARİF SARIKAYA: Daha sonra gördüm efendim yani bir kaç gün sonra falan 

görmüştüm.
MAHKEME BAŞKANI: Cinayetten bir kaç gün sonra geldi mi?
TANIK ARİF SARIKAYA: Tam hatırlayamıyorum, inanın tam hatırlayamıyorum 10 sene 

oldu efendim şimdi...
MAHKEME BAŞKANI: Onunla alakalı, gelmesiyle alakalı bir şeyler hatırlıyor musun, 

memurlar içinde konuşulan?
TANIK ARİF SARIKAYA: Yok efendim, dediğim gibi biz daha yeniyiz, şubede yeniyiz 

yani bize...
MAHKEME BAŞKANI: Yenisin de polis memurusun, yeni ne demek yani yeni.
TANIK ARİF SARIKAYA: Şubede yeni olduğumuz için yani...
MAHKEME BAŞKANI: Orada sana sıfırdan iş öğretecek halleri yok ya polis memurunuz, 

devletin memurusun, görevini yapıyorsun.
TANIK ARİF SARIKAYA: Yani biz çok fazla birşey bilmediğimizden dolayı hani bize de 

sen şunu yap, sen şunu yap...
MAHKEME BAŞKANI: Tamam anladım. Var mı Avukat Bey sorunuz başka?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI:   Sanıklardan, müdafiilerinden soruldu? SEGBİS var mı sorusu, 

kimdi o soru soracak olan Özkan Mumcu. Sesimiz geliyor mu Özkan Mumcu?
SANIK ÖZKAN MUMCU SÖZ ALDI: Şu an sesim geliyor mu?
MAHKEME  BAŞKANI: Var mı sorun Arif Sarıkaya'ya, Abdullah Öztürk'e o da burada 

şu an?
SANIK ÖZKAN MUMCU: Abdullah Öztürk'e var Başkanım. Biraz önce ifadesinde bir 

husus geçti. Ben cinayetten 6 ay önce askere gittim ve cinayet esnasında askerdeydim. Kendisi 
ifadesinde de muhtemelen ya yanlışlıkla söyledi ya da dili sürçtü. Erhan Tuncel'le yapılan 
görüşmede benim de olduğumu söyledi ama ben zaten askerdeydim yani bu bilinen bir şey orada 
bir yanlışlık var. Onu hatırlatmak istedim yani ben orada yoktum onu sormak istiyorum?

MAHKEME BAŞKANI: Orada mıydı Özkan Mumcu?
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: 10 yıl önce bir olay tam hatırlayamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Hatırlamamış olabilir.
TANIK ABDULLAH ÖZTÜRK: Evet tam hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Hatırlamamış olabilir Özkan Mumcu tamam mı, var mı başka bir 

şey?
SANIK ÖZKAN MUMCU: Hayır Başkanım sağolun.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Al diğerini, kimi alıyorsun?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: (Anlaşılmadı 01:23:18)
MAHKEME BAŞKANI: Efendim.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: İsmail Bayseç.
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MAHKEME BAŞKANI: Adana'da talimatla ifaden alındı mı senin?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet efendim oraya da gittim.
MAHKEME BAŞKANI: Tanık İsmail Bayseç duruşma salonu dışarısından  mübaşir 

aracılığıyla çağırıldı, huzura alındı, kimlik tespitine geçildi. İsmail Bayseç, Bayseç değil mi, 
Baysaç değil?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Lütfi ve Refika oğlu, Bolu, 1979 doğumlu, Bolu, Merkez, 

Elmalık köyü nüfusuna kayıtlı, doğru mudur?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Doğru.
MAHKEME BAŞKANI: Adresini alalım İsmail, adresini ver.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Güzelyalı Mahallesi, Yıldız Apartmanı, B Blok, Daire 3 

Çukurova/Adana.
MAHKEME BAŞKANI: Evet, haklarını hatırlat İsmail'e?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL:  5271 sayılı CMK’nın 53. maddesi gereğince, tanığa 

dinlenmeden evvel gerçeği söylemesinin önemi, gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık 
suçundan cezalandırılacağı, doğruyu söyleyeceği hususunda yemin edeceği, hakim izni olmadan 
mahkeme salonunu terk edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48. maddesi 
gereğince kendisini veya CMK’nın 45. maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına 
uğratabilecek nitelikte sorulara cevap vermekten çekinebileceği hatırlatıldı. 

MAHKEME BAŞKANI: İsmail, bildiğini dosdoğru söyleyeceğini namusun ve vicdanın 
üzerine  yemin eder misin?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yemin ederim.
MAHKEME BAŞKANI: Yemin ederim, dedi. Adana'da ifaden alınmış 15 Mart 2017 

tarihinde. Bizim talebimiz üzerine talimat aracılığıyla ifaden alınmış İsmail. Orada demişsin ki; 
"Erhan Tuncel yardımcı istihbarat elemanı olarak kurumla görüşmekteydi. Ben de sayısını tam 
hatırlamamakla beraber kendisiyle birden fazla kez görüştüm" demişsin. Biz de bu husus özellikle 
sana sorulmadığı, belirtilmediği için bununla alakalı beyanını almak üzere seni çağırdık. Yani; 
sayısını tam olarak hatırlamamakla birlikte yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel, Mehmet 
Kurt kod adlı, birden fazla kez görüştüğünü belirtmesi ve buna rağmen görüşme içeriğine ilişkin 
bilgi ve görgüsü, görüşme zamanı, yanlarında kimler vardı ve diğer hususlarla alakalı sana 
sorulmamış. Onun için seni buraya çağırdık. Adana'daki ekleyeceğin başkaca bir husus var mı, bu 
ibareler hariç?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Tam olarak hatırlamıyorum derken şubede daha sonradan, 
soruları düşündüğüm zaman şubede görmüştüm. Onu hatı...

MAHKEME BAŞKANI: Kaç kez görüştün Erhan Tuncel'le?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Hatırlamıyorum. Şubede görüştüğümü hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Bir kez mi görüştün birden fazla kez mi görüştün?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Bir kez görüştüğümü hatırlıyorum, şubede alındığı zaman, 

şubeye geldiği zaman daha doğrusu orada görmüştüm kendisini. Onu kastetmiştim. 
MAHKEME BAŞKANI: Demişsin ki bak " Ben de sayısını tam hatırlamamakla beraber 

birden fazla kez görüştüm" demişsin ama.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Kendisini şubede görmüştüm onu net olarak hatırlıyoru,m 

daha öncesinde bahsedilmişti, ben de zaten şubede çalışmaya yeni başlamıştım. Elemanlarla 
görüşüp bilgi alacak durumda değildim. Sadece kendisinin eleman olduğunu bahsetmişlerdi, 
üniversitede öğrenci olduğunu, o şekilde bilgim vardı kendisiyle ilgili.

MAHKEME BAŞKANI: Ne görüştün kendisiyle o bir kez?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şubeye gelmişti, misafir odasına alınmıştı olayla ilgili olarak, 

işte çay falan onların ikramını yapmak için girip çıkmıştım onu hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Kim vardı yanınızda, kim vardı orada, kimle görüşüyordu Erhan 

Tuncel, ne için gelmişti karakola?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: O olaydan dolayı, yaşanan olaydan dolayı gelmişti kendisi 

şubeye onu hatırlıyorum. 
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MAHKEME BAŞKANI: Bir iki gün sonra mı gelmişti?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Tam tarihini hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Muhittin orada mıydı?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Onu da hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: E ne hatırlıyorsun ya?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Erhan Tuncel'in şubeye geldiğini hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Ne görüştün adamla hatırlamıyor musun, birden fazla kez 

görüştüm demişsin.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Cinayetle ilgili olarak gelmişti.
MAHKEME BAŞKANI: Sana şeyi ihtar edeyim de, ihtarı tam anlamadın herhalde. Yalan 

tanıklık suçtur, tanık doğru konuşuncuya kadar da disiplin hapsiyle tazyikine karar verebilirim. 
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Görüşme yapıp yapmadığımı tam olarak hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Ben sana tekrar okuyayım. "Erhan Tuncel yardımcı istihbarat 

elemanı olarak kurumla görüşmekteydi. Ben de sayısını tam hatırlamamakla beraber şahısla birden 
fazla kez görüştüm" demişsin İsmail. 

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Tam olarak hatırlamıyorum, şubeye yeni başlamıştım, onu net 
olarak hatırlıyorum, dışarıda da elemanlıktan düşürülmesi için miydi, yoksa normal bir görüşme 
miydi onu hatırlamıyorum. Kendisini görmüştüm, kendisiyle konuşma yapmadım. 

MAHKEME BAŞKANI: Neden böyle bir beyanda bulundun peki Adana'da?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şimdi mahkemeye gittiğim zaman direkt soruldu tam olarak 

hatırlayamadım. Üzerinden 10 yıla yakın bir zaman geçiyor...
MAHKEME BAŞKANI: Ama sen sayıya vurgu yapmışsın, görüşüp görüşmediğine değil, 

sayısını tam hatırlamamakla birden fazla kez görüştüm demişsin, hatırlamamakla birlikte görüştüm 
dememişsin hani görüşüp görüşmediğimi hatırlamıyorum anlamında konuşmamışsın, görüşmüşsün, 
hem de birden fazla kez, ancak sayısına vurgu yapmışsın hatırlayamıyorum sayısını diye.

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Net olarak hatırlamıyorum, o şekilde bir ifade o anda...
MAHKEME BAŞKANI: Tamam, şubeye ne geldiğinde  ne oldu onu anlat?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şubeye geldiğinde olayla ilgili olarak kendisiyle görüşmek 

için getirildiğini biliyorum. Ama...
MAHKEME BAŞKANI: Cinayetten hemen sonra değil mi?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Cinayetten sonra hemen midir onu tam olarak hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Kısa bir süre sonra...
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Kısa bir süre sonra...
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Getirildi. Ben...
MAHKEME BAŞKANI: Neredeydi kendisi, nereye alındı?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şubeye gelmişti.
MAHKEME BAŞKANI: Nerede ağırladınız Erhan Tuncel'i?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yani şubenin girişinde misafir odası dediğimiz bir yer vardı 

oradaydı diye hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Kiminle konuşuyordu, senin orada bulunma sebebin neydi?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Ben kendisiyle girmedim. Sadece çay getirip ikram etmiştim. 

Çay, su o tarz.
MAHKEME BAŞKANI: Kiminle oturuyordu orada işte?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: O anda geldiği zaman tekti.
MAHKEME BAŞKANI: Çay getirdiğin adamlar kimdi?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Kendisine getirip vermiştim onu hatırlıyorum, onun haricinde 

kendisiyle ben konuşma yapmadım. 
MAHKEME BAŞKANI: Başka girenler oldu mu içeriye sonra? 
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Onu net olarak hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Boşları almaya gitmedin mi çay götürmüşsün?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Hayır gitmedim.
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MAHKEME BAŞKANI: Burada niye böyle söyledin peki?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Daha sonra düşününce bu şekilde hatırladım.
MAHKEME BAŞKANI: O anda düşünemedin mi?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: O anda aklıma gelmedi.
MAHKEME BAŞKANI: Adana sıcak mıydı, Mart tarihiymiş bak daha, sıcak da değil. 

"Ben de sayısını tam hatırlamamakla beraber şahısla birden fazla kez görüştüm" demişsin. Sadece 
bu meseleyi hatırlıyorsun öyle mi, bunu mu kastettin yani?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Bunu kastettim, kendisiyle konuşma yapmadım, çünkü 
konuşabilecek seviyede değildim.

MAHKEME BAŞKANI: Ne zaman sen istihbaratta görev yapmaya başladın orada?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: 2006 yılının Mayıs ya da Mayıs sonu ya da Haziran gibi.
MAHKEME BAŞKANI: Evvelinde cinayetten önce Erhan Tuncel gelip gidiyor muydu 

şubeye, görmüş müydün?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yok hayır görmedim.
MAHKEME BAŞKANI: Peki bu Mc Donalds'ın bombalanması, Yasin Hayal, Erhan 

Tuncel vesair bunlarla alakalı nedir bilgin, görgün, şubeden duydukların?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Onlarla ilgili sadece Yasin Hayal'in kim olduğu, onunla 

ilgili...
MAHKEME BAŞKANI: Sen bununla alakalı bir çalışmada bulundun mu?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yok hayır onunla ilgili bir çalışmada bulunmadım. Kendisiyle 

alakalı bilgi aktarılmıştı. Bu şahıs böyle böyle bir şahıstır Yasin Hayal'le ilgili.
MAHKEME BAŞKANI: Nasıl böyle böyle bir şahıstır?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Daha önce orada da söylemiş olduğum gibi Mc Donalds'la 

ilgili olarak bir eylemde bulunmuş onu söylemişlerdi, onu hatırlıyorum. Erhan Tuncel'in de 
yardımcı istihbarat elemanı olduğunu, bunu hatırlıyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Erhan'ın getirdiği bilgiler var F-3, F-4'ler var bunlardan haberdar 
değil miydin sen istihbarat memuru olarak?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Detaylı bir şekilde vakıf değilim yani elemanlarla görüşecek 
konumda olmadığım için...

MAHKEME BAŞKANI: Kaç kişiydiniz istihbaratta?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Sayıyı hatırlayamıyorum 4-5 kişi olarak masada çalışıyorduk.
MAHKEME BAŞKANI: Kimdi diğerleri? Çalıştığın adamları da mı hatırlamıyorsun?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Mehmet Ayhan vardı, Onur Karakaya vardı, Ahmet Kurt 

vardı yazıcı olarak bunları hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Bu konuyla alakalı çalışma yapmadınız mı siz, hangi masaya 

bakıyordun sen, sizin masanız değil mi?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: C Masasına bakıyordum.
MAHKEME BAŞKANI: C Masası işte, sizin konunuz değil miydi?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Birden fazla konular vardı. Erhan Tuncel üniversitede 

öğrenciydi, Yasin Hayal de Pelitli bölgesinde oturuyordu. Olay zamanı gidilmişti diye 
hatırlıyorum. Yasin Hayal'in o bölgede olup olmadığına bakmak için. 

MAHKEME BAŞKANI: Kim gitti, sen mi başkası mı?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Ekip olarak gitmiştik.
MAHKEME BAŞKANI: Gitmiştiniz, niye gidilmişti diyorsun, gittiniz. Kiminle gittiniz? 
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Mehmet Ayhan vardı, Onur Karakaya vardı.
MAHKEME BAŞKANI: Evet, ne yaptınız orada, takip tarassut mu yaptınız, ne yaptınız?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yok baktık etrafa acaba nerelerde olabilir diye, buralarda mı 

değil mi.
MAHKEME BAŞKANI: Erhan Tuncel'le alakalı bilgin nedir, şubede konuşulanlar, 

Muhittin Zenit'le muhabbetin var mıydı memur olarak?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Muhittin Zenit'le ben geldiğim zaman...
MAHKEME BAŞKANI: Orada mıydı geldiğinde?
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TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Tayini çıkmıştı...
MAHKEME BAŞKANI: Yok muydu orada?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Tayini çıkmıştı.
MAHKEME BAŞKANI: 2006'nın hangi ayında geldin sen?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Mayıs sonu Haziran gibi gelmiştim kendisinin bildiğim 

kadarıyla tayini çıkmıştı, ilişiğini kesip gidecekti onu hatırlıyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Cinayetten sonra Muhittin Zenit'in geldiğini hatırlıyor 

musun, gördün mü? Erhan Tuncel'e çay götürmüşsün.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Kendisini hatırlamıyorum gelip gelmediğini.
MAHKEME BAŞKANI: Çay götürmeni kim söyledi Erhan Tuncel'e?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Geldiği zaman odaya geçti, odaya geçtiği zaman yani doğal 

olarak götürdüm bıraktım.
MAHKEME BAŞKANI: Biliyorsun değil mi,  yardımcı istihbarat elemanı olduğunu 

biliyorsun?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet, evvelinde biliyordum.
MAHKEME BAŞKANI: Konuştun mu orada kısa bir şey konuşmadınız mı ayak üstü?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yok, hayır konuşmadım. Çünkü dediğim gibi şubede yeni 

olduğum için eleman görüşmesi yapacak konumda değildim.
MAHKEME BAŞKANI: Çayı neden götürdün, çayı, kim geçti yanına da çay gönderdin,
TANIK İSMAİL BAYSEÇ:Yani oraya gelen birisine götürülür. 
MAHKEME BAŞKANI: Her kafasına göre gelene çay mı götürüyorsun sen orada?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Sen istihbarat memuru değil misin?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: İstihbarat memuruyum, oraya gelen birisine götürüyoruz. 
MAHKEME BAŞKANI: Her gelene çay mı götürüyorsunuz orada. Yanına kimse 

oturmadan, etmeden, ikramda mı bulunuyorsunuz?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Götürmüştüm, gelenlere götürürüz. 
MAHKEME BAŞKANI: Kiminle görüştüğünü hatırlamıyor musun Erhan Tuncel'in 

misafir odasında?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Oraya girdiği zaman tekti, kapı da kapalıydı. Oraya geldi 

oturdu, çay götürdüm çıktım daha sonra.
MAHKEME BAŞKANI: Sonrasını bilmiyorsun.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Sonrasını bilmiyorum, kendi büroma geçmiştim.
MAHKEME BAŞKANI: Var mı Avukat Bey?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Birkaç sorum var. 17 Ocak 

2007 tarihinde düzenlenen bir evrak var. Kemal Aslan, Memduh Aydın, Kürşat Güneş, Salih Akar 
kod adlarıyla, Salih Akar sizin kod adınız.

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Onur Karakaya-Kürşat Güneş, 

Mehmet Ayhan-Memduh Aydın, Ahmet Kurt ise Kemal Arslan. İsterseniz size (??? Anlaşılamadı 
01:35:57) soracağım. Şimdi bu evrakta diyorsunuz ki İstihbarat Şube Müdürlüğüne rapor 
"17/01/2007 günü bir konu gereği ilimiz Pelitli beldesinde bulunan polis okulu civarına 
gidildiğinde Yasin Hayal isimli şahsın Vizyon isimli kahvehaneden çıkarken görüldüğü hususunu 
bilgilerinize arz ederim" diye bir rapor yazmışsınız. Niçin o gün Pelitli beldesindeydiniz?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: O bölgede polisevi de vardı. Oraya ihtiyaç gidermek için de 
giderdik normalde. O tarafa gittiğimiz zaman, polis okulu da vardı, o bölgeye gittiğimiz zaman 
etrafı bir kolaçan ederdik acaba buralarda tanıdığımız, bildiğimiz şahıslar var mı yok mu, o 
maksatla gidilmiş olabilir. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal'le ilgili bunun 
dışında hazırladığınız başka bir rapor oldu mu?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Hatırlamıyorum, eğer varsa bu şekilde imzam vardır.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz Yasin Hayal'le ilgili 
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herhangi bir faaliyete katıldınız mı? Raporunda ötesinde, tamam rapor düzenlememiş olabilirsiniz 
ama hani diyorsunuz ya biz o gün o civardaydık ve baktık Yasin Hayal'i görünce de bu türden bir 
rapor hazırladık. Başka bir tür çalışmanız oldu mu Yasin Hayal'e dair, olduğunuz dönemde?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Fiili olarak herhangi bir çalışmam olmadı. Hani nedir, bu 
adamın neler yaptığına dair, nasıl biri olduğuna dair, eğer hani konuşulma varsa anlatılırsa o 
şekilde öğrenmişimdir, onun haricinde herhangi bir fiziki olarak bir çalışma yapıp yapmadığımı 
hatırlamıyorum. Dediğim gibi varsa bu şekilde kayıt altına alınmıştır. 

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal'in Hrant Dink'i 
öldürmeyi tasarladığını bilgisine sahipsiniz İstihbarat Şubede göreve başladığınızda değil mi, bu 
bilgiye sahiptiniz?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: O şekilde hani... Başlar başlamaz öyle bir bilgiye sahip 
değildim...

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam ama..
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Çünkü sadece bu... Baktığımız konular farklı farklı konular 

olduğundan dolayı direkt her şeye bir anda insan vakıf olamıyor.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, ama süreç içerisinde 

Yasin Hayal'in bu tasarısını da bildiniz, Erhan Tuncel'in Yasin Hayal'le ilgili bilgi getiren bir 
eleman olduğunu bilgisine de sonrasında sahip oldunuz değil mi?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yani Erhan Tuncel'in bu konularla ilgili bilgi getirdiğini 
duydum.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki cinayet günü yine sizin 
tarafınızdan, yine aynı şahıslarla beraber yani Ahmet Kurt, Mehmet Ayhan, Onur Karakaya'yla 
birlikte hazırladığınız bir tane İstihbarat Şube Müdürlüğüne Rapor başlıklı bir evrak var. Size de 
verdim, önünüzde duruyor. Cinayet günü neredeydiniz, sabahı itibariyle ve kimlerle beraberdiniz 
bütün bir günü anlatır mısınız bize?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Direkt hatırlayamıyorum, sabah saat sekiz, sekiz buçuk 
saatini tam olarak hatırlamıyorum işyerine geliriz. Evraklara bakarız, yapacağımız dışarıda bir 
işimiz varsa ona göre hazırlığımızı yaparız konularla ilgili, ardından dışarı çıkarız, çalışmamızı 
yaparız. Dışardaydık diye galiba yanlış hatırlamıyorsam dışardaydık, ama hangi konuyla ilgili 
neyle ilgili gittiğimizi şu anda net hatırlamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki devamını anlatın, 
dışardaydınız ne oldu? Çünkü gidip bir çalışma yapmışsınız sonrasında.

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kimlerle beraberdiniz, size 

kim bilgi verdi, bilgiyi alınca ne yaptınız, nereye gittiniz?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Dışardaydık, telefon geldi galiba, telefon geldikten sonra 

ekipte konuyla ilgili, tam hatırlamıyorum şubeye mi geçtik, şubede bilgileri alıp ona göre dışarı 
çıkmış da olabiliriz. O bölgeye geçildi galiba tam hatırlamıyorum. Saatini de hatırlamıyorum. O 
bölgede bu şahıslara yönelik çalışma yapıldı diye hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kimlere dönük.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yani bu Yasin Hayal'e dönük olarak, acaba bu şahıs buralarda 

mı yoksa değil mi, ona yönelik.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şu raporu hatırlıyor musunuz 

peki? Bu rapor...
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Okumadım.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Okuyun isterseniz, isterseniz 

sesli okuyun sizin hazırladığınız bir rapor  zaten böylece hep beraber duymuş da olalım. İsmail Bey 
sesli okuyun isterseniz.

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: "Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrant Dink isimli 
şahsın 19/01/2007 günü saat 15:00 sıralarında İstanbul ili, Şişli ilçesinde bulunan gazete binasının 
önünde öldürülmesi olayının tarafımıza bildirilmesi üzerine verilen talimat doğrultusunda 
görüşlerine başvurmak üzere Erhan Tuncel isimli şahsın telefonunu arayarak ulaşılmaya çalışıldığı, 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 06/06/2017 Dosya No : 2016/32 Esas

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

  

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

  

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

bir müddet ulaşılamadığı, saat 16:45 sıralarında telefon irtibatı sağlandığında şahsa haberleri 
izleyip izlemediğinin sorulduğu, şahsın da "yok, hayır, ne oldu" şeklinde cevap verdiği, bunun 
üzerine şahsa bahse konu olay bildirilerek herhangi bir bilgisinin bulunup bulunmadığının 
sorulduğu, şahsın bilgisinin bulunmadığını ve konuyu bizlerden öğrendiğini beyan ettiği, 
kendisinin nerede olduğunu sormamız üzerine, Kalkınmadayım dediği, kendisine telefonda 
Yasin'in nerede olduğunu sorulduğu, şahsın Yasin'in buralarda olduğunu ve Yasin Hayal'in olayla 
ile ilgisinin bulunmadığını, Yasin'in birazdan Mihmandar kafaye geçeceğini, olayın Trabzon ile bir 
ilişkinin olmadığını, şahsın burada olduğunu, zaten bir kaç aydır da Yasin'in Hrant Dink'i öldürme 
fikrinden vazgeçtiğini söylediği, bir süre sonra kendisinin bizim numaramızı çaldırması sonrasında 
tarafımızdan kendisinin yine aranarak aynı sokakta bulunan ikametine Yasin Hayal'in geldiğini ve 
yaklaşık 10-15 dakika konuyu görüştüklerini, kendisinin de birazdan part-time çalıştığı Pelitli Shell 
Mevkii havalimanı karşısında bulunan Göksu Restorana geçeceğini belirttiği, şahsın zaman zaman 
yalan söyleme huyu olduğu bilindiğinden kendisinin ilimizde bulunduğunu fiziken görmek 
amacıyla 19/01/2007 günü 19:00 sıralarında iş adresinin bulunduğu mıntıkaya gidildiği, buraya 
intikal edilerek kendisiyle restoran dışında 10 dakika kadar ayak üstü görüşüldüğü, şahsın eylemi 
Yasin'in yapmış olamayacağını tekrar belirttiği ve Yasin Hayal ile görüşmelerinin ardından 
Yasin'in evlerinden ayrılarak Mihmandar kafeye gittiğini belirttiği, her ne kadar Erhan Tuncel'in 
eylemi Yasin Hayal'in gerçekleştirmediğini belirtmiş olsa bile eylemi Yasin Hayal'in 
gerçekleştirmiş olabileceği düşüncesinden hareketle şahsın ilimizde bulunup bulunmadığının teyidi 
amacıyla bahse konu Mihmandar kafeye geçilmiş, şahsın ilimizde olduğu görülmüş ve şubeye 
intikal edilmiştir."

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla aslında bir çalışma 
yürütmüşsünüz...

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet. Yapılmış.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve bunu da raporlaştırmışsınız.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yapmışız, hatırladım.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki cinayet bilgisini aldınız. 

Mehmet Ayhan, Onur Karakaya, Ahmet Kurt bunların hepsi sizden daha önce orada görevli olan 
insanlar, hepsi Dink Cinayeti tasarısı konusunda bilgi sahibi, hatta bunlar aynı zamanda Erhan 
Tuncel'le görüşmeleri yürüten de şahıslar. Ne konuşuldu, değerlendirildi, yani cinayetin bilgisini 
aldığınızda, yoldayken, bu raporları hazırlarken, sonrasında şubeye gittiğinizde ne tür 
değerlendirmeler yapıldı?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şahısla ben direkt konuşmadım. Şahısla yani dört beş kişi 
aynı anda o şekilde konuşulacak ortam yoktu. Onunla Mehmet Ayhan daha çok irtibatlıydı. O 
bilgiyi kendisinden o şekilde almıştı. Ardından mıntıkada Yasin Hayal'in nerede olup olmadığına 
yönelik işte evini biliyorduk, evinin civarında, oradaki kahvede, o sokaklarda şahıs buralarda mıdır, 
değil midir buna yönelik arama faaliyetinde bulunduk.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sonrasında siz kendiniz 
istihbaratçı olarak...

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Ardından...
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ne tür değerlendirmeler 

yaptınız, yani Erhan Tuncel'le tamam görüşmeye katılmadığınızı söylüyorsunuz ama siz ne 
konuştunuz, Mehmet Ayhan, Onur Karakaya, Ahmet Kurt, şubedekiler, Ercan Demir, 
müdürleriniz, müdür yardımcılarınız mutlaka değerlendirmeler yapılmıştır. Ne konuşuldu, ne 
değerlendirildi, ne söylendi?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şimdi o dönemde işe yeni başlamış biri olarak gözlem yapılır 
yani olaya müdahil olabilecek, olayı yönlendirebilecek zaten konulara vakıf değilseniz konuşmanız 
pek doğru olmaz.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok onlar ne konuştular?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Bende o şekilde yönlendirme yapabilecek ya da bilgi 

alabilecek şekilde görüşme yapmadım kendisiyle hani...
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın bakın, şey, Erhan 
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Tuncel'le görüşmeyi sormuyorum size. Bunlar sizin mesai arkadaşlarınız, tamam siz aktif olarak...
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Gelinir mesela onunla ilgili...
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben sözümü bitireyim İsmail 

Bey. Yani siz aktif olarak söz söylememiş olabilirsiniz ama diyorsunuz ki, "ben meslekteydim, 
yeni başlamıştım...

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yeni başlamıştım.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: ...Gözlemciydim" dolayısıyla 

siz bu çalışmalara katılmışsınız. Dolayısıyla bir değerlendirme olduğu zaman toplantılara da 
katılmışsınızdır. Söz sarfetmeniz gerekmiyor. Ben size ne söz sarfettiniz demiyorum. Bu işin daha 
merkezinde olan, Erhan Tuncel ile görüşen, Yasin Hayal'in Hrant Dink'in tasarısı bilen, raporlara 
aktaran memurlar, müdürler, amirler vardı, onlar bu süreçte ne tür değerlendirmeler yaptılar ve siz 
neye tanık oldunuz ben size onu soruyorum?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Ya olay sırasında herkes çalışıyordu bir kere yani, o gün 
mesela eve gidilmedi, herkes şubede çalışmalarını yapmaya başladı, buradalar mı değiller mi buna 
yönelik, herkes yani işin bir ucundan tutup kimisi bilgisayarda çalışmasını yapıyordu, kimisi teknik 
olarak çalışmasını yapıyordu yani arayış içerisinde herkes acaba bu olayı nasıl aydınlatabiliriz, bu 
olayla ilgili olarak bu şahıslar, bize bilgi veren şahıs bize eylemi yapacağı yönünde bilgi aktarılan 
şahıs bunlar ne yapabilir, buna yönelik çalışmalar yapılıyordu. Dışarıda, burada da belirtildiği gibi 
dışarıda şahsa yönelik fiziki olarak sokakta çalışma yapıldı, ardından şubeye geçildi, şubede de 
aynı şekilde bu şahısların veya bu şahısların dışında ne olabilir bununla ilgili çalışma yapıldı yani o 
anda yani şu anda bazı şeyler daha net ortaya çıkmış olabilir ama o dönem içerisinde herkes bu 
olayı çözebilme adına evine dahi gitmeden çalışmasını yaptı, yapmaya gayret etti. Sokakta da...

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ne sonuçlara vardınız?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Efendim?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ne sonuçlara vardınız?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yapılan zaten tüm çalışmalar, elde edilen sonuçlar yazıya 

aktarılır yani bu konuyla ilgili çalışmalar şubenin arşivinde bulunmaktadır...
MAHKEME BAŞKANI: Çalışmaların içeriğiyle alakalı nedir aklına gelen diyor, hiç mi 

bir şey hatırlamıyor musun?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yani mesela sokakta, sokakta...
MAHKEME BAŞKANI: Koskoca  bir cinayet olmuş, Türkiye yerinden oynamış hiç mi 

bir şey hatırlamıyorsun onu soruyor.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Sokakta çalışması yapılmış Yasin Hayal'in orada olduğu 

görülmüş, bunu kayıt altına almışız, bu insanların kimlerle irtibat kurabileceği veya bu insanların 
dışında irtibatlı oldukları kişiler nereye gitmiştir, teknik imkanlar ölçüsünde bilgisayar imkanları 
dahilinde bu adamların irtibatları nedir, ne değildir, buna yönelik çalışmalar şubede yapılmış, buna 
yönelik çalışmalar kastım.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Yasin Hayal'in 
bağlantılarına dönük çalışmalar yaptınız, ilişkilerindeki insanlara dönük çalışma yaptınız mı 
sonrasında?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Fiziki olarak yani takip etme imkanı kısıtlı olduğundan o 
mahalde, çünkü sokak arası olan sakin bir yerde oturduğu için orada fiziken bulunmak belli bir 
süreden sonra sıkıntı meydana getiriyordu bildiğim kadarıyla, bununla ilgili olarak teknik çalışma 
da yapılamıyordu galiba. Telefonunu fazla kullanmayan birisi diye hatırlıyorum yanlış değilsem. 
Eleman üzerinden daha çok bilgi alınmaya çalışıldı. Fiziken de elverdiğince o muhite gidildiği 
zaman şahıs buralarda mı, kimle görüşebilir yani deşifre olmayacak tarzda takip edilmeye 
çalışılmıştır.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Terörle Mücadele 
Şubedekilerle ortak bir çalışma yürüttünüz mü, cinayet öncesi ve sonrası?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Öncesini hatırlamıyorum, sonrasında bu şahıslar Yasin Hayal 
burada olduğu görüldükten sonra bu şahsın alınması için onlarla irtibata geçilir, şahıs aldırılır, o 
şekilde olur olay.
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KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğünün Yasin Hayal'e dönük bir çalışması var mıydı?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: O konuyla ilgili bilgim yok detaylı.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki benim sorularım bunlar.
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok.
MAHKEME BAŞKANI: Sanıklar müdafiileri var mı sorusu?
SANIK ALİ FUAT YILMAZER SÖZ ALDI: Ali Fuat Yılmazer.
MAHKEME BAŞKANI: Yasin Hayal sesim geliyor mu?
SANIK YASİN HAYAL: Mikrofona konuşmadığından anlaşılmadı.( 01:49:45)
MAHKEME BAŞKANI: Sıkıntı yok değil mi hayırdır geziyorsun orada.
SANIK YASİN HAYAL: Mikrofona konuşmadığından anlaşılmadı. (01:49:51)
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Alalım soruyu Ali Fuat Yılmazer.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi bu az önce okunan personel raporu cinayetten 

hemen sonra Erhan Tuncel ile görüşülerek bu cinayetin Yasin Hayal'le, çünkü arşivde öyle bir bilgi 
kaydı var önceden tanzim edilmiş bir rapor ona bağlı olarak, Yasin Haya'le ilgili olup 
olamayacağına dair araştırma yapmışlar. Siz o zaman C Büroda mı görevliydiniz?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: C Büroda görevliydim.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi o yaptığınız çalışma, okuduğunuz tutanağa da 

bağlamışsınız, orada Erhan Tuncel'in yalan söyleme alışkanlığından ve benim anladığım güvenilir 
bulmadığınız için haricen de teyit etme ihtiyacı hissetmişsiniz doğru mu o anlaşılıyor değil mi?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Evet.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Fakat o çalışmaya bağlı aynı gün 19 Ocak 2007 tarihi 

saat 19:00 diyor başkanlığa bir bilgi notu gönderilmiş. Şuna da bir bakabilir misiniz? Bu bilgi 
notunun sonunda yukarıdaki bilgiler aynen şey yapıldıktan sonra en son şöyle bilgi notunun sonu 
bizim Başkanlığa gönderilen kısmı şu çalışmanın Başkanlığa gönderilen şekli şu; "Halen ilimizde 
bulunduğu görülen şahsın yakın çevresine Mc Donalds olayından dolayı kendisinin mimlendiğini, 
bu izi silmek için elinden geleni yaptığını, artık kendi geleceğini düşünmek zorunda olduğunu, 
şimdilik geçimini temin için babasıyla inşaatlarda çalıştığını ve tek düşüncesinin kendi geleceğini 
kazanmak olduğunu beyan ettiğinin öğrenildiği" bunlar Erhan Tuncel'den aldığınız bilgiler miydi, 
Yasin Hayal'in yakın çevresine bunları beyan ettiğini diyorsunuz. Erhan Tuncel'den başka da bu 
şekilde bilgi aldığınız kimse oldu mu?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yasin Hayal'le ilgili başka kimseden bilgi alındığını 
bilmiyorum.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şuna bir bakın isterseniz. (Bu sırada tanık İsmail 
Bayseç'e bir evrak ilettiği görülüyor 01:52:05) Aynı gün C Büro tarafından hazırlanmış o 
çalışmaya bağlı ancak Başkanlığa gönderilmiş şekli bu. Şimdi ben bundan şunu anlayorum; Siz 
Erhan Tuncel'in size anlatımlarını önce tereddütle karşılamışsınız, sonra kendi çalışmanızla da 
oradaki son paragraftaki kanaate vararak bunu da başkanlığa bu şekilde göndermişsiniz, doğru mu?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Gönderilmiş.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER:  Yani Başkanlığa gönderilen kısım itibariyle 

Trabzon'un yaptığı çalışma sonucu bize söylenen veya bizim o gün itibariyle anladığımız Yasin 
Hayal'in bu cinayetle bir iltisakının olmadığı değerlendirmesiydi. Şimdi, fakat devam eden 
günlerde arşive girmemiş olmakla birlikte yine 2015 tarihinde son soruşturma kapsamında 
İstihbarat Daire Başkanlığı görevlileri Trabzon'a gitmişler ve cinayet sonrası Trabzon'da yapılan 
çalışmalara dair resmi arşive sokulmamış bazı çalışmaların yapıldığını tespit etmişler. Bu 
hazırlanan nota göre, Cumhuriyet Savcısına arz edilmiş bu not, 2015,9, biliyorsunuz yanlış 
hatırlamıyorsam beşinci aydan itibaren Soruşturma Savcısı Gökalp Gökçü İstihbarat Daire 
Başkanlığını soruşturmayla görevlendiriyor ve onlara bu tarz görevler veriyor yani savcı talimatıyla 
giderek bu incelemeleri yapmışlar ve bu bilgileri de savcıya arz etmişler. Buna göre cinayetin 
çözümüne yönelik, cinayet sonrası, Ogün Samast ismi falan da tespit edildikten sonra Trabzon'da 
özel çalışma başlığı altında bir takım çalışmalar yürütülmüş. Veli Küçük ile ilgili basında yer alan 
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haberler arşivlenmiş Trabzon İstihbarat Şubesinde. Sonra Boztepe grubu ile ilgili bazı telefon 
dinlemeleri yapılmış. Mesela İhsan Kasap, MİT personeli olarak adı geçen, MİT'in elemanı, ajanı 
olarak bahsi geçen iddialara konu olan İhsan Kasap isimli şahsın telefonu 3 ay süreyle dinlemeye 
alınmış Trabzon İstihbarat Şubesince, Kuva-i Milliye Derneği Trabzon Temsilcisi'nin telefonu 
dinlemeye alınmış, Trabzon Türk Ocakları Başkanı Mithat Kerim Arslan isimli şahsın telefonu 
dinlenmeye alınmış ve Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından mutemet yardımcı 
istihbarat elemanı olarak görevli veya irtibatları oldukları değerlendirilen Tablo-2'de isimleri 
verilen toplan 8 kişi, Coşkun İğci de bunlar içerisinde, bunlara ait telefon numaraları yani 
jandarmaya haber elemanı olarak kullanılan kişiler olduğu tespit edilen veya değerlendirilen 
kişilerin telefonları da dinlemeye alınmış. Bunlar tabi muhtemelen benim değerlendirmeme göre C 
Büro tarafından, sizin tarafınızdan yapılan çalışmalardı. Bunları hatırlıyor musunuz?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Onlarla ilgili eğer rapor yazıldıysa altında imzam vardır, şu 
an biraz önce de belirttiğim gibi hatırlamamakla birlikte dedim görüşme yapılmışsa ya da rapor 
yazılmışsa altında imzam vardır eğer yoksa hatırlamıyorum. Okuduğum zaman bu görüşmenin bu 
raporun içeriğine vakıf oluyorum yani üzerinden yıllar geçmiş net bir bilgiye sahip değilim ama 
raporu okuduğum zaman altında imzam varsa hatırladım bu görüşmeyi, ama bunlarla ilgili olarak 
zaten konumuz insan, tanıyabilme adına çevresindeki insanlardan istifade ederek bir şeylerin 
önlenmesi adına Erhan Tuncel'le görüşülmüş, ki son süreçte de yaşadığımız olaylara baktığımız 
zaman insanlara ne kadar güvenilebilir, bu insan aktardığı şahısla ilgili ne kadar bize doğru 
söyleyebilir...

MAHKEME BAŞKANI: Görüşmedim dedim Erhan Tuncel'le hiç.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Genel olarak konuşuyorum bunu.
MAHKEME BAŞKANI: Konuşma sen kendinle alakalı konuş.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Kendimle alakalı konuşacak...
MAHKEME BAŞKANI: İstihbarat memuru olarak görev yapıyorsun, bahsettikleriyle 

alakalı hiçbir şey hatırlamıyor musun?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Bahsettikleriyle alakalı detaylı...
MAHKEME BAŞKANI: Konu sıradan bir olay değil, aradan yıllar geçse de unutulacak 

bir olay değil. 
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Detaylı olarak dinleme yapılıp yapılmadığıyla ilgili hani o 

şahıslarla ilgili dinleme yapılması için ya da çalışma yapılması için rapor yazılır onu demek 
istiyorum. Eğer o raporda imzam varsa o çalışmayı yapmışızdır. Rapor, bir sürü rapor yazılıyor.

MAHKEME BAŞKANI: Dinler misin beni, dinle beni, unutulacak bir olay değil, ben 
senin yerinde olsam istihbarat memuru takip edilen bir adam var, hedefi belli ve cinayet 
gerçekleşiyor demekki gereği yapılmamış o zamandan aklıma takılır, ne eksik oldu, neyi yaptık 
bunla alakalı, hiç mi böyle bir kaideye kapılmadın?

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Bu yönde çalışmalar yapılmış, yapılmışsa da altında da 
imzamız vardır bunu söylemek istiyorum.

MAHKEME BAŞKANI: İmzam varsa o bana aittir diyorsun ama ben bir şey 
hatırlamıyorum diyorsun.

TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Bu konularla ilgili Coşkun İğci ile ilgili Yasin Hayal'in 
etrafındaki şahıslarla ilgili yapılmıştır, mutlaka yapılmıştır, bunlar kayıt altına alınmıştır, içeriğini 
tam hatırlamıyorum diyorum, yapılmıştır muhakkak.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER: C Büroda kaç personel çalışıyordunuz memur olarak.
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: 4-5 olabilir, tam sayısını hatırlamıyorum. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Benim şu ana kadar edindiğim 5'i geçmemiş, 3-4-5 

olarak görevli olmuş. Şimdi dolayısıyla bu cinayet sonrası bu söylediğim hedeflere yönelik 
çalışmalar o günün şartlarında nispeten sıradışı sipesifik çalışmalar. Zaten özel çalışma başlığı 
altında şey yapılmış. Şimdi Sayın Başkan'ın dediği gibi bunlar öyle kolay unutulacak türden 
çalışmalar değil. Biz de çok istisnaiydi ve büyük hassasiyetler gerektiriyordu. Burada şu var, şunu 
soruyorum; sen bu çalışmaların dışında mı tutuldun, yani bir iki kişi mi çalıştı ve seni hiçbir şekilde 
bilgilendirmediler mi, yoksa bu çalışmalarda büro personeli olarak müşterek çalıştınız da şu an 
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hatırlamıyor musun?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Büro personel olarak müşterek çalışılır, herkes, kimisi 

internet üzerinden haberler varsa onlara bakar, kimisi sistem üzerinden bir çalışma yapılacaksa onu 
yapar, kimisi dışarıda bir çalışma varsa oraya gider bu şekildedir. Yoksa herkes ben bu direkt bu 
konuya bakıyorum demez.

MAHKEME BAŞKANI: Sahada 1-2 kişi vardı da senin imzan mı alındı, ayrı tutuldun da?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Yok o anda kim varsa çalışmayı yapmışsa o atmıştır. 
MAHKEME BAŞKANI: Sen bu çalışmalara, o raporlara falan bizzat katıldın mı?
TANIK İSMAİL BAYSEÇ: Şunları hatırlıyorum, Yasin Hayal'in kahveye, bu şurada 

yazmış olduğumuz raporda Vizyon Kahvehaneden çıkarken görüldü, bunu hatırlıyorum, gitmiştim 
buraya. Bu raporda da aynı şekilde bunu da hatırlıyorum. Yani okuduğum zaman hatırlıyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Bu kadar.
MAHKEME BAŞKANI: Teşekkür ederiz. Var mı başka sorusu olan, SEGBİS sorusu olan 

var mı İsmail Bayseç'e? Yokmuş. Alalım İsmail seni de öyle. Kimliğini verin. SEGBİS'ten mi diğer 
tanığımız. Bir tanığımız kaldı onu da dinleyelim. Neydi ismi?

ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Sadık Turan Alp.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Mikrofona konuşmadığından anlaşılmadı (02:00:32)
MAHKEME BAŞKANI: Efendim.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Bağlandık.
MAHKEME BAŞKANI: Sadık Turan Alp duyuyor musun bizi?
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet şu anda duyuyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Biz de seni duyuyoruz. Kimliğini... Anne baba adı nedir Sadık?
TANIK SADIK TURAN ALP: Babamın adı Mevlüt, annemin adı Ayşe.
MAHKEME BAKŞANI: 14 Temmuz 1984 Beyşehir doğumlusun öyle mi?
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet yedinci ay.
MAHKEME BAŞKANI: Şu an hangi suçtan tutuklusun?
TANIK SADIK TURAN ALP: FETÖ üyeliği.
MAHKEME BAŞKANI: Bylock mu çıktı?
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Halen Bolu T Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumu değil mi?
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet doğrudur efendim,
MAHKEME BAŞKANI: Oradasın evet. Haklarını hatırlatalım sana tanık olarak bilgine 

başvuracağız Sadık. Oku haklarını.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: 5271 S. CMK’nın 53. maddesi gereğince, tanığa 

dinlenmeden evvel gerçeği söylemesinin önemi, gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık 
suçundan cezalandırılacağı, doğruyu söyleyeceği hususunda yemin edeceği, hakim izni olmadan 
mahkeme salonunu terk edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48. maddesi 
gereğince kendisini veya CMK’nın 45. maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına 
uğratabilecek nitelikte sorulara cevap vermekten çekinebileceği hatırlatıldı.

MAHKEME BAŞKANI: Sadık Turan Alp bildiğini dosdoğru söyleyeceğine namusun ve 
vicdanın üzerine yemin eder misin?

TANIK SADIK TURAN ALP: Ederim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yemin eder misin?
TANIK SADIK TURAN ALP: Yemin ederim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Maktul Hrant Dink'in öldürülmesiyle alakalı 

mahkememizde kamu görevlilerinin ihmalinin olup olmadığını araştırıyoruz Sadık Turan. Sen o 
dönem nerede görevliydin?

TANIK SADIK TURAN ALP: Trabzon'da.
MAHKEME BAŞKANI: Hangi şubede.
TANIK SADIK TURAN ALP: İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevliydim.
MAHKEME BAŞKANI: İstihbarat şubesinde. Ne zaman göreve başladın orada?
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TANIK SADIK TURAN ALP: 2005.
MAHKEME BAŞKANI: 2005'te. Ne zaman ayrıldın Sadık?
TANIK SADIK TURAN ALP: 2010'da Hakkari'ye tayinim çıktı efendim. Ay olarak tam 

ayını ver. 2010 yazı mı?
TANIK SADIK TURAN ALP: Yaz, yaz ayları evet.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Bu olayla alakalı bilgin, görgün nedir, bir çalışman 

oldu mu, takip tarassut yaptınız mı, Yasin Hayal, Erhan Tuncel bunlarla bir görüşmen oldu mu, 
nedir bilgin?

TANIK SADIK TURAN ALP: O saydığınız isimlerle bir görüşmem olmadı ben bilgi 
işlem kısmında çalışıyordum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Bilgi işlem kısmında mı?
TANIK SADIK TURAN ALP: Bilgisayar işleri.
MAHKEME BAŞKANI: Bilgisayar işlemi. 
TANIK SADIK TURAN ALP: Takip tarassut falan onlara bakmadım hiç.
MAHKEME BAŞKANI: Onlara bakmıyordun sen. Peki bilgisayarların, bilgilerin 

kaydedildiği bazı bilgisayarların arızalandığından bahsediliyor, bunların İstihbarat Daire 
Başkanlığına götürüldüğünden bahsediliyor, bunlarla alakalı bilgin nedir yaptığın görev itibariyle?

TANIK SADIK TURAN ALP: Server arıza yapmıştı, tarihini hatırlamayacağım uzun bir 
tarih olmuştu.

MAHKEME BAŞKANI: Şu mudur server; Tiz server olarak kullanılan seri numaları 
PE1800 700 GB model DELL marka bilgisayar?

TANIK SADIK TURAN ALP: Tiz server değil arıza yapan normal işletim sisteminin 
kurulu olduğu serverdı.

MAHKEME BAŞKANI: Serverin kendisi. 
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Neden arızalanmıştı?
TANIK SADIK TURAN ALP: Bizim Trabzon'dan zaten o server ne aktive directorye ne 

de kullanıcıların yönlendirilmesi ile alakalı bir müdahalemiz olamıyordu. Başkanlıktan müdahale 
ediliyordu. Server açılmadı, başkanlığa bilgi verdik, işte oradan kontrolle harddisk kızaklarını falan 
sökmeye çalıştık, hani tamir edebilmek, açabilmek amacıyla açıp tamamen, sonra da Başkanlığa 
gönderildi diye biliyorum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Ne zaman bu arıza oluştu hatırlıyor musun?
TANIK SADIK TURAN ALP: Tarihi hatırlamıyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Cinayetten önce mi sonra mı?
TANIK SADIK TURAN ALP: Sonra.
MAHKEME BAŞKANI: Sonra. Ne kadar sonra?
TANIK SADIK TURAN ALP: İnanın hatırlayamıyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yani yakın bir süre mi uzunca bir süre mi?
TANIK SADIK TURAN ALP: Anımsayamadım. Zaten server yani 2000 Windows server 

kuruluydu üzerinde yani eski bir bilgisayardı onu söyleyebilirim.
MAHKEME BAŞKANI: Kapasitesi var mıydı bilgi taşımaya?
TANIK SADIK TURAN ALP: Tabi dosyalar onda depolanıyordu.
MAHKEME BAŞKANI: Dosyalar onda depolanıyordu. 
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Tüm İstihbaratın mı? İstihbarat Şubenin değil mi?
TANIK SADIK TURAN ALP: İstihbaratın. Yalnız yönetimi Başkanlıktan.
MAHKEME BAŞKANI: Yönetimi başkanlıkta. 
TANIK SADIK TURAN ALP: Bir server (??? Ses problemi nedeniyle Anlaşılamadı 

02:05:22) Fakat servera bizim bir yetkimiz yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Arızalanma bilgisini kim verdi sana?
TANIK SADIK TURAN ALP: Şubedeki abiler, personel. Yani giremiyoruz...
MAHKEME BAŞKANI: Onu daha sonra ne yaptınız, Daire Başkanlığına mı götürdünüz 
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serveri?
TANIK SADIK TURAN ALP: Evet Daire Başkanlığında yenilendi, yapılamadı.
MAHKEME BAŞKANI: Kim götürdü?
TANIK SADIK TURAN ALP: Hatırlayamadım.
MAHKEME BAŞKANI: Arif Sarıkaya mı?
TANIK SADIK TURAN ALP: Kim efendim anlayamadım?
MAHKEME BAŞKANI: Kim götürdü diyorum Daire Başkanlığına arızalanan serveri kim 

götürdü?
TANIK SADIK TURAN ALP: Hatırlamıyorum efendim. Yani o anda Ankara'da herhangi 

bir işi olan biri götürmüş olabilir diye tahmin ediyorum da yani belli bir isim aklımda yok.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Senin şubende, büronda kaç kişi görevliydi?
TANIK SADIK TURAN ALP: Belli bir.. İlk başta iki kişi görevliydik sonra ben tek 

başıma görevliydim.
MAHKEME BAŞKANI: Diğeri kimdi?
TANIK SADIK TURAN ALP: İlk başta Erkan Abi vardı, şubeye ben başladığım zaman 

ilk yıllarda. 
MAHKEME BAŞKANI: Sen başından beri aynı şubede mi görev yaptın?
TANIK SADIK TURAN ALP: Yok iki üç ay kadar ben kadroda çalıştım Koruma Şubede 

ve Önleyici Hizmetlerde çalıştım.
MAHKEME BAŞKANI: Onun haricinde hep aynı şubede miydin, aynı büroda mıydın, bu 

teknik işlere mi bakıyordun yani?
TANIK SADIK TURAN ALP: Yok aşırı sol faaliyetlerde bir süre çalıştım, sonradan 

teknik işlere bakmaya başladım. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Peki bu cinayetle alakalı bir bilgin vesair duyumun oldu 

mu, şubenizde konuşulanlar neydi, Erhan Tuncel gelip gidiyor muydu şubeye?
TANIK SADIK TURAN ALP: Şubede hiç görmedim, Erhan Tuncel'in gelip gitmediğini 

görmedim.
MAHKEME BAŞKANI: Neler söyleniyordu peki bu olayla alakalı öncesinde sonrasında 

bir duyumun oldu mu?
TANIK SADIK TURAN ALP: Bu Erhan Tuncel zannımca bizimle çalışıyordu sonradan 

çıkartılmış, hani güven vermediği ile alakalı birşeyler duydum, yani kalanının çoğunu basından 
takip ettim efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Var mı Avukat Bey sorunuz?
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sadık Bey, Ayşegül Genç 

Başbakanlık Teftiş Kurulu Üyesi, İstanbul Savcılığına verdiği Ekim 2014 tarihli ifadesinde şu 
türden bir beyanda bulunmuş, demiş ki Ayşegül Genç; "24 Şubat 2008 - 15 Mart 2008 tarihleri 
arasında Trabzon'da çalıştık. Trabzon'da yaptığımız ilk tespit log kayıtlarını içerir bilgisayarların 
Trabzon'dan Ankara'ya taşındığını tespit ettik. O dönemde Faruk Sarı bize İstanbul'la aralarında bir 
çekişmelerinin olduğunu, İstanbul Emniyetinin bilgisayar kayıtlarını girmeye çalıştıklarını, bu 
bilgisayar kayıtlarını koruma altına almak amacıyla Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığına gönderdiklerini söyledi, yani anlattığı kadarıyla Trabzon Emniyetiyle, İstanbul 
Emniyeti arasında ciddi bir çekişme olduğunu hissettik." Bu türden bir hadise yaşandı mı, Faruk 
Sarı'nın bu beyanları konusunda sizin bilginiz nedir, açıklamada bulunur musunuz bize?

TANIK SADIK TURAN ALP: Tabi. Bizim bilgisayarımıza girilmeye çalışıldığını 
Başkanlıktan söylemişlerdi o tarihte. Bir de sürekli olarak şube içerisinde o zaman Thin Client 
denilen bir sistemle çalışıyordu. Şubedeki personelin çalıştığı bilgisayarlar veri depolamaya kapalı 
bir sistemdi. Yani bu Thin Clientler sürekli donuyordu. Donmasının sebebini Başkanlığa sorduğum 
zaman böyle bir bilgi vermişlerdi o tarihte, telefonla yaptığım görüşmede.

KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstanbul Emniyet 
Müdürlüğü tarafından mı görevlileri tarafından mı yapıldığı söylenmişti Başkanlık tarafından?

TANIK SADIK TURAN ALP: İstanbul olduğu konuşuluyordu.
KATILANLAR VEKİLİ Av. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul olduğu 
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konuşuluyordu. Tamam benim sorum buydu.
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok.
MAHKEME BAŞKANI: Sanıklar ve müdafileri var mı sorusu olan? SEGBİS sorusu olan 

var mı? Yokmuş tamam. Teşekkür ederiz. Bitirelim kaydı, yok değil mi başka tanığımız.
MÜBAŞİR: Yok Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Kayda son ver.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:59 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii Av. Büşra Burçe Avcı'nın mazeretinin kabulüne, duruşma 

gününü UYAP sisteminden öğrenmesine, 
14/04/2017 tarihli ara karar gereğince duruşmanın 08/06/2017 günü saat 10:00'a 

bırakılmasına karar verildi. 06/06/2017

Başkan 95147
 (e-imza)

Üye 119220
(e-imza) 

Üye 194892
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


